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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 5/2007 
Caràcter: ordinària 
Data: 30 de març de 2007 
Horari: de 10:15 a les 13:40 h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 

 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  

 
 
 
Paer en cap 

 
 

Maria Burgués Bargués,  Regidora 
 
 

Marta Camps Torrens,  Regidora 
 
 

Lluis Pere Alonso Ballester,  Regidor 
 
 

Josep Maria Llop Torné,  Regidor 
 
 

Montse Parra  Albà,  Regidora 
 
 

Candi Villafañe Árboles,  Regidor 
 
 

Montse Mínguez García,  Regidora 
 
 

Gerard Ferrer Valdés,  Regidor 
 
 

Isidre Gavín Valls,  Regidor 
 
 

Conxita Tarruella Tomàs,  Regidora 
 
 

Benet Tugues Boliart,  Regidor 
 
 

Miquel Padilla Díaz,  Regidor 
 
 

Marta Alòs Lòpez,  Regidora 
 
 

Antonio Chico Purroy,  Regidor 
 
 

Pilar Arnalot Muntó,  Regidora 
 
 

Maria Dolors López Aguilar,  Regidora 
 
 

Enric Montanya Mias,  Regidor 
 
 

Jesús Ángel García Bragado,  Regidor 
 
 

Xavier Sáez Bellobí,  Regidor 
 
 

Francesc Xavier Aluja Farré,  Regidor 
 
 

Montserrat Bergés Saura,  Regidora 
 
 

Francesc Pané Sans,  Regidor 
 
 

Ramon Camats Guardia,  Regidor 
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M. Mercè Rivadulla Gracia,  Regidora 
 
 

Jesús Gutiérrez Bustillo,  Secretari 
 
 

Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
 
 

Assumpció Massana Estiarte,  Interventora 
 
 

Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
 
 
 
 

 
Excusa la seva assistència: 
 
Josep Barberà Morreres,  

 
 
 
Regidor 

 
 

Anna Maria Balañà Brugulat,  Regidora 
 

 
 
ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE DUES ACTES DE SESSIONS ANTERIORS 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar les actes següents: 
 
- sessió extraordinària del dia 2 de febrer de 2007. 
- sessió ordinària del dia 23 de febrer de 2007. 

 
 
2.- DONANT COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L'ALCALDIA DES DEL DARRER PLE 
  
La Corporació resta assabentada dels decrets dictats per l'Alcaldia des del darrer Ple i que van del 
núm. 679 fins al núm. 1396 ambdòs inclosos. 

 
 

 
3.- NOMENAMENT DEL DIRECTOR DE L'INSTITUT MUNICIPAL DE TREBALL SALVADOR SEGUÍ 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del Consell Rector de l'Institut Municipal de 
Treball Salvador Seguí: 
 
1. En compliment de la normativa apicable i de l 'article 14.1 dels Estatuts de l'Institut Municipal de 
Treball Salvador Seguí, designar al Sr. ROSENDO OLIVA ALVARO com a director de l'organisme 
atès que compleix els requisits exigits en la legislació aplicable.  
 
2. El director desenvoluparà, en règim de personal eventual directiu,  les funcions que estatutàriament 
se li encomanen i que estan reflexades en l'article 14.2 dels Estatuts de l'organisme i estarà subjecte 
als drets i obligacions establerts en la legislació vigent en els propis Estatuts de l'Institut.  
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4.- RATIFICACIÓ DECRET D'ALCALDIA DESIGNANT LA REGIDORA SRA.  MONTSE MINGUEZ 
COM A REPRESENTANT DE L'AJUNTAMENT EN ELS ÒRGANS DE LA FIRA DE LLEIDA 
  
Per unanimitat s'acorda ratificar el decret d'alcaldia de 20-3-2007 pel qual es designa a la regidora 
Sra. MONTSE MÍNGUEZ I GARCIA com a representant de l'Ajuntament en els òrgans de la Fira de 
Lleida, en substitució del Sr. Félix Larrosa. 

 
 
5.- APROVACIÓ INICIAL  DE LA MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS DE L'INSTITUT MUNICIPAL DE 
MERCATS I CONSUM PER L'ADOPTACIÓ A LA LLEI 57/2003 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar el següent acord: 
 
Primer.- A proposta  del Consell d'Administració, aprovar inicialment la modificació dels Estatuts de 
l'organisme autònom local Institut Municipal de Mercats i Consum de Lleida. 
 
Segon.- Exposar al públic l'expedient de modificació dels estatuts, durant el termini de 30 dies, 
mitjançant anuncis a publicar en el BOP de Lleida, el DOG i tauler d'anuncis municipal. 
 
Tercer.- Declarar definitivament aprovada la modificació dels estatuts de l'organisme autònom local 
Institut Municipal de Mercats i Consum de Lleida, si no es presenta cap al·legació o reclamació en el 
termini esmentat, així com acordar la pulicació íntegra dels estatuts modificats als efectes oportuns.
 
 
6.- RATIFICACIÓ DECRET D'ALCALDIA DE 13-3-2007 SOL.LICITANT DIVERSES SUBVENCIONS 
AL SERVEI D'OCUPACIÓ DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA 
  
Per unanimitat s'acorda ratificar el decret d'Alcaldia de 13-3-2007 pel qual  es resol el següent: 
 
1. Aprovar la relació de projectes desglossats en aquest document corresponent a les regidories de: 
Serveis Personals, Joventut, Infància, Salut Pública, Participació Ciutadana i Promoció de la Dona, 
Educació i Sostenibilitat i Medi Ambient als efectes previstos en la Resolució TRI/366/2007,  de 8 de 
febrer, publicada al DOGC núm. 4823 el 16-2-2007. 
 
2. Aprovar les sol.licituds de subvenció de la Resolució TRI/366/2007 , de 8 de febrer, publicada al 
DOGC núm. 4823 el 16/02/2007, a tots els projectes en les condicions prevites en l'esmentada 
convocatòria. 
 
3. Ratificar aquesta resolució en la propera sessió plenària. 

 
 
7.- DONAR CONFORMITAT I RATIFICAR LA RESOLUCIÓ DE LA PRESIDÈNCIA D'ACCÈS-
INSTITUT MUNICIPAL D'INFORMÀTICA, SOL.LICITANT UNA SUBVENCIÓ A LA GENERALITAT 
DE CATALUNYA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Donar la conformitat i ratificar a tots els efectes la Resolució de la presidència de l'organisme autònom 
municipal Institut Municipal d'Informàtica (ACCÉS), de data 2 de març de 2007, de participació en la 
convocatòria de subvencions als ens locals promoguda per la Conselleria d'Interior, Relacions 
Institucionals i Participació de la Generalitat de Catalunya (Ordre IRP/2/2007),  pel desenvolupament 
del projecte "SOLUCIÓ INTEGRAL CRM: ATENCIÓ QUEIXES I SUGGERIMENTS". 
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8.- APROVACIÓ MODIFICACIÓ DE DIFERENTS LLOCS DE TREBALL 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del cap del Servei de Recursos Humans: 
 
1. Amortitzar un dels tres llocs de treball de responsable d'Alcaldia, quedant en conseqüència dos 
llocs de treball de responsable d'Alcaldia. 
 
2. Crear un nou lloc de treball de Secretaria Executiva, a més dels quatre existents quedant, en 
conseqüència, cinc llocs de treball de Secretaria Executiva d'Alcaldia. 
 
 
9.- APROVACIÓ DIFERENTS CANVIS DE DENOMINACIÓ DE LLOCS DE TREBALL 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del cap del Servei de Recursos Humans: 
 
Aprovar l'annex adjunt en relació a la denominació dels llocs de treball que s'esmenten: 
 
REFERÈNCIA  /  DENOMINACIÓ LLOC TREBALL  /  NOVA DENOMINACIÓ  
 
34  /  Cap Secció Abastaments  /  Cap Secció Protecció Animals 
43  /  Reponsable Centres Cívics  /  Responsable Gestió Administrativa i Econòmica 
60  /  Cap Negociat Fitxer Contribuents  /  Cap Negociat Gestió Contribuents 
98  /  Cap Negociar Plusvalua i IAE  /  Cap Negociat IAE i Vehicles 
119  /  Guarda Brigada Medi Ambient  /  Inspector Brigada Medi Ambient 
210  /  Cap Unitat Tècnica Disciplina Urbanística  /  Cap Unitat Tècnica Sancions 
261  /  Cap Negociat Gestió IBI  /  Cap Negociat Gestió Immobles 
276  /  Tècnic/a Immigració  /  Tècnic/a Drets Civils 
300  /  Cap Negociat Participació Educativa  /  Cap Negociat Centres IME 
338  /  Cap Negociat Control Despeses  /  Cap Negociat Control Recursos  

 
 
 

10.- RESOLUCIÓ COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER LA FUNCIONÀRIA MONTSE PLENSA 
CERES 
  
Amb 19 vots a favor del PSC, PP, ERC-EV i ICV-EA i 6 abstencions de CiU, s'acorda aprovar la 
següent proposta del cap del Servei de Recursos Humans: 
 
Autoritzar  la funcionària Montse Plensa Ceres, arquitecte tècnic, per exercir un segon lloc de treball 
realitzant tasques d'assessorament tècnic i de formació al Col·legi d'Aparelladors i Arquitectes Tècnics 
de Lleida, amb una jornada laboral de 8 hores setmanals.  
 
En el supòsit que hagi una modificació en la seva activitat ja sigui en el temps de durada o en el 
contingut, s'haurà de comunicar  a la Direcció de Serveis de l'Àmbit de Serveis Generals. 
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11.- RATIFICACIÓ DECRET D'ALCALDIA DE 20-2-2007 D'APROVACIÓ DEL PROJECTE 
"IMPLANTACIÓ D'UN SISTEMA INTEGRAL EN LA GESTIÓ DE LA FORMACIÓ DELS EMPLEATS 
DE L'AJUNTAMENT QUE REPERCUTEIXI EN LA MILLORA DELS SEVEIS A LA CIUTADANIA" 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del cap de Servei d'Organització Control i Gestió:
 
Ratificar decret d'Alcaldia de data 20 de febrer de 2007, mitjançant el qual s'aprova el projecte 
"IMPLANTACIÓ D'UN SISTEMA INTEGRAL EN LA GESTIÓ DE LA FORMACIÓ DELS EMPLEATS 
DE L'AJUNTAMENT QUE REPERCUTEIXI EN LA MILLORA DELS SERVEIS A LA CIUTADANIA" i 
efectuar el contracte laboral corresponent a una persona amb perfil de titular Grau Superior, un cop 
aprovada la sol·licitud pel Servei d'Ocupació de la Generalitat de Catalunya. 

 
 
12.- RATIFICACIÓ DECRET D'ALCALDIA RELATIU A L'ARPOVACIÓ DEL PROJECTE 
"PREVENCIÓ DE RISCOS LABORALS EN L'ÀMBIT MUNICIPAL" 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del cap del Servei de Prevenció de Riscos  
Laborals: 
 
Ratificar el decret d'Alcaldia de data 2 de març de 2007, mitjançant el qual s'aprova el proejcte 
"PREVENCIÓ DE RISCOS LABORALS EN L'ÀMBIT MUNICIPAL", el qual implica el contracte laboral 
corresponent per a una persona amb perfil de titulat universitari de grau mig, que disposi de 
l'acreditació superior o intermitja en Prevenció de Riscos Laborals, un cop aprovada la sol·licitud del 
Departament de Treball de la Generalitat de Catalunya. 

 
 
13.- RATIFICACIÓ DECRET D'ALCALDIA PEL QUAL ES RESOL EL CANVI DE DENOMINACIÓ 
DEL LLOC DE TREBALL DE CAP DE SECCIÓ DE GESTIÓ I MULTES PER CAP DE LA SECCIÓ 
D'ORGANITZACIÓ I COORDINACIÓ D'INGRESSOS  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del cap del Servei de Recursos Humans: 
 
La ratificació del decret d'Alcaldia de data 5-2-2007 mitjançant el qual es resol el canvi de denominació 
del lloc de treball de cap de la Secció de Gestió i Multes per cap de la Secció d'Organització i 
Coordinació d'Ingresssos, amb dependència de la Tresoreria Municipal.  

 
 
14.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA 2007 D'AJUTS A PROJECTES DE SENSIBILITZACIÓ 
DE LES RELACIONS NORD-SUD 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del president de la Comissió de Cultura, Esports i 
Drets Civils: 
 
1r. Aprovació de les bases per a atorgar AJUTS A PROJECTES DE SENSIBILITZACIÓ I FORMACIÓ 
A LA CIUTADANIA DE LLEIDA, SOBRE LA REALITAT POLÍTICA, ECONÒMICA, SOCIAL I 
CULTURAL QUE ENVOLTA LES RELACIONS NORD-SUD, LA PROBLEMÀTICA GENERAL DELS 
POBLES I COL·LECTIUS EMPOBRITS I LA LLUITA CONTRA EL RACISME I LA XENOFÒBIA. 
CONVOCATÒRIA PER A L'ANY 2007. 
 
2n. Sotmetre a informació pública l'expedient per termini d'un mes a efectes d'al·legacions, 
reclamacions o suggeriments. Aquest acord d'aprovació es considerarà definitiu cas de no presentar-
se cap reclamació durant el termini d'exposició pública. 
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15.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB LA COORDINADORA D'ONGDS I 
ALTRES MOVIMENTS SOLIDARIS PER A L'IMPULS D'ESPAIS DE COORDINACIÓ I 
PARTICIPACIÓ DEL TEIXIT SOLIDARI DE LES TERRES DE LLEIDA 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del president de la Comissió de Cultura, Esports i 
Drets Civils: 
 
1r. Aprovació del conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida i la COORDINADORA D'ONGD 
I ALTRES MOVIMENTS SOLIDARIS DE LLEIDA per a l'impuls d'espais de coordinació i participació 
del teixit solidari a les terres de Lleida, amb les característiques següents per a l'any 2007: 
 
Subvenció: 12.000 euros. 
Proveïdor:  COORDINADORA D'ONGD  I ALTRES MOVIMENTS SOLIDARIS DE LLEIDA. 
NIF: G-25562620. 
Partida: 460/490,02. 
 
2n. Es lliurarà una bestreta del 100% de les esmentades subvencions dintre del primer semestre 
d'aquest any. 
 
3r. Les justificacions es faran conforme disposa les Bases d'Execució del Pressupost Municipal per a 
l'exercici de 2007.  

 
 
 
16.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB EL CENTRE UNESCO CATALUNYA 
PER A DUR A TERME ACCIONS DE SENSIBILITZACIÓ ENTORN AL DIÀLEG ENTRE RELIGIONS 
I CONVICCIONS 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del president de la Comissió de Cultura, Esports i 
Drets Civils: 
 
1r. Aprovar el conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida i Unescocat-Centre Unesco de 
Catalunya per dur a terme accions de sensibilització a la nostra ciutat entorn al diàleg entre religions i 
conviccions. 
 
Entitat: UNESCOCAT - Centre Unesco de Catalunya. 
NIF: G-08996951. 
Subvenció: 10.000 euros. 
Activitat: Accions de sensibilització entorn el dret a la llibertat cultural i religiosa. 
Partida: 05/460/489,02. 
 
2n. Es lliurarà bestreta del 100% de l'esmentada subvenció durant el primer semestre de l'any natural 
en curs. 
 
3r. Les justificacions es faran conforme disposen les Bases d'execució del pressupost municipal per a 
l'exercici 2007. 

 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

 7

17.- APROVACIÓ DE LES BASES I CONVOCATÒRIA PER A LA CONCESSIÓ DE MICROCRÈDITS 
A DONES EMPRENEDORES I EMPRESÀRIES 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del president de la Comissió de Participació, 
Educació i Sostenibilitat: 
 
1r. Aprovació de les Bases i convocatòria per a la concessió de microcrèdits per a dones 
emprenedores i empresàries. 
 
2n. Sotmetre'l a informació pública per un termini d'un mes. Aquest acord d'aprovació es considerarà 
definitiu cas de no presentar-se cap reclamació durant el termini d'exposició pública. 

 
 
 
18.- APROVACIÓ DE LES BASES I CONVOCATÒRIA DEL I PREMI MILA DE PERIODISME PER A 
LA IGUALTAT DE GÈNERE 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del president de la Comissió de Participació, 
Educació i Sostenibilitat: 
 
1r. Aprovar les Bases de la convocatòria del premi Mila de Periodisme per a la Igualtat de Gènere a 
Lleida. 
 
2n. Sotmetre les esmentades Bases a exposició pública per un termini de 30 dies. 
 
Aquest acord d'aprovació es considerarà definitiu en cas que no es presenti cap relcamació durant el 
termini d'exposició pública. 

 
 
 
 
19.- APROVACIÓ DE L'ORDENANÇA MUNICIPAL DE NETEJA VIÀRIA I GESTIÓ DE RESIDUS DE 
LLEIDA 
  
L'Excm. Ajuntament Ple en data 24 de novembre de 2006 aprovà inicialment l'Ordenança municipal de 
neteja viària i gestió de residus de Lleida, amb els vots favorables dels grups municipals del PSC, CiU, 
ERC-EV i ICV-EA i amb quatre abstencions del grup municipal del PP. 
 
El 17 de gener de 2007 es publicà al DOG núm. 4801 i el 18 de gener al BOP núm. 9 l'anunci 
d'exposició pública. Prèviament s'havien publicat els preceptius anuncis a diversos mitjans de 
comunicació. 
 
El dia 30 de novembre de 2006 el grup municipal de CiU presentà escrit formulant esmenes al text de 
l'ordenança. 
 
El dia 23 de gener de 2007 el grup municipal del PP presentà escrit formulant esmenes al text. 
 
Les esmenes presentades s'han estudiat i valorat tal com queda reflectit en l'informe tècnic del cap de 
Secció de Medi Ambient de l'IMS i l'informe del gerent de l'IMS.  
 
Vistos els informes emesos fruit del debat en l'Àmbit de Participació, Educació i Sostenibilitat i amb els 
assessoraments sol·licitats. 
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Considerant que en l'exposició pública de l'ordenança de neteja viària i de gestió de residus s'han 
observat tots els requisits formals i temporals previstos. 
 
Vist que en el debat hagut en la Comissió Informativa feta el dia 26-3-2007, s'ha acordat l'acceptació 
de l'esmena 6 de les presentades pel grup municipal del PP, i afegir el seu text a continuació de la 
lletra e) de l 'article 8. 
 
Vist l'informe favorable de la Comissió Informativa de Participació, Educació i Sostenibilitat de data 26 
de març de 2007 en sessió ordinària, amb  21 vots a favor del PSC, CiU, ERC-EV i ICV-EA i 4 
abstencions del PP, s'acorda aprovar la següent proposta del president de la Comissió de Participació, 
Educació i Sostenibilitat: 
 
1. L'estimació íntegra de les esmenes 1a, 3a,  6a, 7a, 8a, 9a, 11a i 12a de les presentades pel grup 
municipal de CiU. 
 
2. L'estimació parcial de les esmenes 2a i 5a de les presentades pel grup municipal de CiU en els 
termes modificats que es recullen en el cos d'aquest informe-proposta. 
 
3. La desestimació de les emenes 4a i 10a de les presentades pel grup municipal de CiU pels 
raonaments que es contenen en el cos d'aquest informe-proposta. 
 
4. L'estimació íntegra de les esmenes 4a i 6a de les presnetades pel grup municipal del PP. 
 
5. L'estimació parcial de les esmenes 1a, 3a, 5a, 7a, 8a i 9a de les presentades pel grup municipal del 
PP en els termes modificats que es recullen en el cos d'aquest informe. 
 
6. La desestimació de les esmenes 2a i 10a de les presentades pel grup municipal del PP. 
 
7. La incorporació al text de l'ordenança dels suggeriments i correccions proposades pel Consorci de 
Normalització Lingüística. 
 
8. La modificació de l'art. 44 en el sentit proposat pel cap de la Secció de Medi Ambient. 
 
9. La modificació de l'art. 1 en el sentit indicat més a dalt. 
 
10. La modificació de l'art. 47 en el sentit indicat més a dalt. 
 
11. La modificació de l'art. 50 en el sentit indicat més a dalt. 
 
12. L'aprovació definitiva de l'ordenança pel Plenari de la Corporació, previ informe favorable de la  
Comissió Informativa de l'Àmbit de Participació, Educació i Sostenibilitat. 
 
13. La publicació del text íntegre de l'ordenança en els butlletins oficials corresponents. 
 
14. La comunicaicó raonada als grups municipals al·legants de la desestimació de les seves esmenes 
tant pel que fa a la desestimació total com als elements modificats o desestimats en les estimacions 
parcials. 
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20.- ACCEPTACIÓ DE SUBVENCIÓ DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA, PER AL CURS 2006-
2007 A LES CORPORACIONS LOCALS TITULARS DE CENTRE D'EDUCACIÓ PREESCOLAR 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del president de l'Institut Municipal d'Educació:
 
Acceptar inicialment la subvenció atorgada a les Corporacions Locals titulars de centres d'Educació 
preescolar per al curs 2006-07. 
 
El total de la subvenció és de 856.800,00 euros, distribuïts com segueix: 
 
CODI CENTRE  /  IDENTIFICACIÓ CENTRE  /  IMPORT EUROS 
 
25006975  /  EEI Cappont  /  73.800,00. 
25008856  /  EEI de Balàfia  /  86.400,00.  
25009216  /  EEI de Llivia  /  36.000,00. 
25008303  /  EEI del Centre Històric  /  57.600,00. 
25007013  /  EEI Secà de Sant Pere  /  115.200,00. 
25006987  /  EEI dels blocs Joan Carles  /  43.200,00. 
25006951  /  EEI El Rellotge  /  86.400,00. 
25008868  /  EEI Joan XXIII (Ara Gargot)  /  57.600,00. 
25006963  /  EEI La Bordeta  /  79.200,00. 
25006941  /  EEI Magraners  /  43.200,00. 
25008492  /  EEI Mariola  /  72.000,00. 
25006938  /  EEI Pardinyes  /  72.000,00. 
25006999  /  EEI Suchs  /  34.200,00. 

 
 
21.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L'AJUNTAMENT 2006 
  
Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2007, la Liquidació del Pressupost de 
l'Ajuntament, corresponent a l'exercici de 2006, i en compliment d'allò previst a l'article 193.4 del Reial 
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, el qual aprova el text refós de la Llei reguladora de les 
Hisendes Locals, es dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el següent: 
 
a) -Drets pressupostaris pendents de 
         cobrament a 31-12-06 . . . . .              50.046.749,34 
        -Obligacions pressupostàries pen- 
         dents  de  pagament a 31-12-06 - 
         . . . . . . . . . . . . . . . .                            24.305.184,95 
     b) -Resultat  pressupostari de  -  
         l'exercici. . . . . . . . .                            19.276.475,58 
 
-Resultat pressupostari ajustat                   11.541.491,62 
     c) -Romanent de Tresoreria:  
       - Drets pendents de cobrament 
         a 31-12-06. . . . . 50.552.195,07 
       - Obligacions pendents 
          de pagament a 31-12-06 
           . . . . . . . . .      33.966.478,44               
 
       - Fons líquits a 31-12-06                       13.610.477,24 
 
- Romanent de Tresoreria. . . . . .                  30.196.193,87 
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       - Saldos de dubtós cobrament . . . .       15.470.605,71 
 
       - Romanent de Tresoreria afectat a  
         despeses amb finançament afectat.    10.672.256,66 
 
       - Romanent de Tresoreria per a des- 
         peses generals. . . . . . . . . .                   4.053.331,50 

 
 
22.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL DE TREBALL "SALVADOR 
SEGUI" 2006 
  
Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2007, la Liquidació del Pressupost de l'Institut 
 Municipal de Treball "Salvador Seguí", corresponent a l'exercici de 2006, i en compliment d'allò 
previst a l'article 193.4 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós 
de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, es dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el 
següent: 
 
a) -Drets pressupostaris pendents de 
         cobrament a 31-12-06 . . . . . . .              705.832,24 
        -Obligacions pressupostàries pen- 
         dents  de  pagament a 31-12-06 - 
          . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                398.028,11  
     b) -Resultat  pressupostari de  -  
          l'exercici. . . . . . . . . . . . . . . . . .              152.450,42 
        -Resultat pressupostari ajustat. . .           232.031,30 
     c) -Romanent de Tresoreria: 
       - Drets pendents de cobrament 
         a 31-12-06 . . . . . . .           678.910,69 
       - Obligacions pendents 
          de pagament a 31-12-06 
          . . . . . . . . . . . .                   498.462,20 
 
       - Fons líquits a 31-12-06       355.799,13 
       - Romanent de Tresoreria total. . . .           536.247,62 
       - Saldos de dubtós cobrament. . . . .           34.801,98 
 
        - Romanent de Tresoreria 
          afectat a despeses amb 
          finançament afectat. . . . . . . . .               319.567,93 
        - Romanent de Tresoreria 
          per a despeses generals. . . . . . .           181.877,71 
 

 
 
23.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST D'ACCÉS INSTITUT MUNICIPAL D'INFORMÀTICA DE 
LLEIDA 2006 
  
Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2007, la Liquidació del Pressupost d'Accés 
Institut Municipal d'Informàtica de Lleida, corresponent a l'exercici de 2006, i en compliment d'allò 
previst a l'article 193.4 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós 
de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, es dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el 



 
 
 
 
 
 

 11

següent: 
 
a) -Drets pressupostaris pendents de 
         cobrament a 31-12-06 . . . . . . . .       400.498,41 
 
        -Obligacions pressupostàries pen- 
         dents  de  pagament a 31-12-06 - 
          . . . . . . . . . . . . . . . . . .                      683.342,63 
 
     b) -Resultat  pressupostari de  -  
         l'exercici. . . . . . . . . . . .                      -74.336,91 
 
 
-Resultat pressupostari ajustat. .                  -2.944,27 
 
     c) -Romanent de Tresoreria: 
 
       - Drets pendents de cobrament 
         a 31-12-06 . . . . . . .          406.981,59 
 
       - Obligacions pendents 
          de pagament a 31-12-06 
          . . . . . . . . . . . .                 743.561,47 
        
       - Fons líquids a 31-12-06   336.821,68 
 
       - Romanent de Tresoreria total. . . .           241,80 
 
       - Romanent de Tresoreria afectat a 
         despeses amb finançament afectat. .         - 
 
       - Romanent de Tresoreria  
         per a despeses generals . . . . . .             241,80 

 
 
 
24.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL DE MERCATS I CONSUM DE 
LLEIDA 2006 
  
Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2007, la Liquidació del Pressupost de l'Institut 
Municipal de Mercats i Consum de Lleida, corresponent a l'exercici de 2006, i en compliment d'allò 
previst a l'article 193.4 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, el qual aprova el text refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals, es dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el 
següent: 
 
a) -Drets pressupostaris pendents de 
         cobrament a 31-12-06 . . . . . . . .               204.430,69 
        -Obligacions pressupostàries pen- 
         dents  de  pagament a 31-12-06 - 
          . . . . . . . . . . . . . . . . . .                              140.449,80 
     b) -Resultat  pressupostari de  -  
          l'exercici. . . . . . . . . . . .                             169.146,67 
        -Resultat pressupostari ajustat. . .              130.064,36 
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     c) -Romanent de Tresoreria: 
       - Drets pendents de cobrament 
         a 31-12-06 . . . . . . .           208.230,79 
       - Obligacions pendents 
          de pagament a 31-12-06 
          . . . . . . . . . . . .                   170.665,99 
 
       - Fons líquits a 31-12-06      203.352,51 
- Romanent de Tresoreria total. . . .                       240.917,31 
 - Saldos de dubtós cobrament. . . . .                      10.201,62 
  
       - Romanent de Tresoreria 
         afectat a despeses amb 
         finançament afectat. . . . . . . .                       159.913,40    
 
       - Romanent de Tresoreria 
         per a despeses generals. . . . . . .                  70.802,29 

 
 
25.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DEL PATRONAT MUNICIPAL DE TURISME DE LLEIDA 2006 
  
Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2007, la Liquidació del Pressupost del 
Patronat Municipal de Turisme de Lleida, corresponent a l'exercici de 2006, i en compliment d'allò 
previst a l'article 193.4 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós 
de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, es dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el 
següent: 
a) -Drets pressupostaris pendents de 
         cobrament a 31-12-06 . . . . . . .                 424.874,81 
        -Obligacions pressupostàries pen- 
         dents  de  pagament a 31-12-06  
          . . . . . . . . . . . . . . . . .                                 877.042,21 
     b) -Resultat  pressupostari de  -  
 
l'exercici. . . . . . . . . . . .                                      -953.869,64    
        -Resultat pressupostari ajustat. .                  13.118,54 
     c) -Romanent de Tresoreria: 
       - Drets pendents de cobrament 
         a 31-12-06 . . . . . . . .          458.046,78 
       - Obligacions pendents 
          de pagament a 31-12-06 
          . . . . . . . . . . . . .                  935.169,19       
 
       - Fons líquids a 31-12-06   2.482.316,18 
 
- Romanent de Tresoreria total. . .                    2.005.193,77 
 
- Saldos de dubtós cobrament. . . .                         8.490,33           
 
       - Romanent de Tresoreria afectat a 
         despeses amb finançament afectat.         1.981.110,79          
 
       - Romanent de Tresoreria per 
         a despeses generals . . . . . . . .                      15.592,65 
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26.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'ACCIÓ CULTURAL 2006 
  
Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2007, la Liquidació del Pressupost de l'Institut 
Municipal d'Acció Cultural, corresponent a l'exercici de 2006, i en compliment d'allò previst a l'article 
193.4 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, es dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el següent: 
 
a) -Drets pressupostaris pendents de 
         cobrament a 31-12-06 . . . . . . . .              1.040.517,30 
 
        -Obligacions pressupostàries pen- 
         dents  de  pagament a 31-12-06 - 
          . . . . . . . . . . . . . . . . .                              .1.202.905,44 
 
     b) -Resultat  pressupostari de  -  
          l'exercici. . . . . . . . . . . .                                  191.359,26 
 
        -Resultat pressupostari ajustat. .                    191.359,26 
 
     c) -Romanent de Tresoreria: 
 
       - Drets pendents de cobrament 
         a 31-12-06 . . . . . . .          1.045.898,72 
 
       - Obligacions pendents 
          de pagament a 31-12-06 
            . . . . . . . . . . .                  1.284.828,02 
        
       - Fons líquids a 31-12-06       437.147,57 
 
- Romanent de Tresoreria total. . . .                   198.218,27 
 
- Saldos de dubtós cobrament . . . .                         16.771,87 
 
       - Romanent de Tresoreria afectat a 
         despeses amb finançament afectat. .       -     
 
       - Romanent de Tresoreria  
         per a despeses generals . . . . . .                   181.446,40 

 
 
 
27.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'ACCIÓ ESPORTIVA 2006 
  
Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2007, la Liquidació del Pressupost de l'Institut 
Municipal d'Acció Esportiva, corresponent a l'exercici de 2006, i en compliment d'allò previst a l'article 
193.4 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, es dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el següent: 
 
a) -Drets pressupostaris pendents de 
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         cobrament a 31-12-06  . . . . . . .                   461.693,92 
 
        -Obligacions pressupostàries pen- 
         dents  de  pagament a 31-12-06 - 
         . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                   344.212,97 
 
     b) -Resultat  pressupostari de  -  
 
             l'exercici. . . . . . . . . . . .                                        8,08 
 
        -Resultat pressupostari ajustat. .                              8,08 
 
     c) -Romanent de Tresoreria: 
 
       - Drets pendents de cobrament 
         a 31-12-06 . . . . . . .              470.135,16 
 
       - Obligacions pendents 
          de pagament a 31-12-06 
          . . . . . . . . . . . .                      481.903,23 
        
       - Fons líquids a 31-12-06          17.492,08 
 
       - Romanent de Tresoreria total. . . .                    5.724,01 
 
       - Romanent de Tresoreria afectat a 
         despeses amb finançament afectat. .       -     
 
       - Romanent de Tresoreria  
         per a despeses generals . . . . . .                      5.724,01 

 
 
 
28.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'EDUCACIÓ 2006 
  
Havent-se aprovat per l'Alcaldia, en data 28 de febrer de 2007 la Liquidació del Pressupost de l'Institut 
Municipal d'Educació, corresponent a l'exercici de 2006, i en compliment d'allò previst a l'article 193.4 
del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, es dóna compte al Ple de la mateixa, fent constar el 
següent: 
a) -Drets pressupostaris pendents de 
         cobrament a 31-12-06 . . . . . . . .                    421.424,34 
        -Obligacions pressupostàries pen- 
         dents  de  pagament a 31-12-06 -  
          . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                 1.125.178,44 
     b) -Resultat  pressupostari de  -  
         l'exercici. . . . . . . . . . . . .                                 224.347,71 
 
-Resultat pressupostari ajustat. . .                          224.347,71 
     c) -Romanent de Tresoreria: 
       - Drets pendents de cobrament 
         a 31-12-06 . . . . . . .                  421.427,34         
       - Obligacions pendents 
          de pagament a 31-12-06 
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          . . . . . . . . . . . .                       1.175.199,49 
 
       - Fons líquits a 31-12-06              831.629,88 
       - Romanent de Tresoreria total. . .                    . 77.857,73 
 
       - Romanent de Tresoreria afectat 
         a despeses amb finançament afectat .    - 
          
       - Romanent de Tresoreria per    
         a despeses generals. . . . . . . . .                        77.857,73 

 
 
 
29.- EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE DESPESES FETES A L'ANY 2006 I 
ANTERIORS DE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA 
  
Vist el dictamen de la Comissió d'Economia, amb 15 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA, 4 en 
contra del PP i 6 abstencions de CiU, s'aprova: 
 
Com a conseqüència d'atendre a diferents serveis municipals, s'han efectuat despeses a l'any 2006 i 
anteriors sense consignació, per la qual cosa s'acorda reconèixer crèdits per al seu pagament amb 
càrrec a les consignacions del Pressupost Municipal 2007. 
 
Els crèdits que es reconeixen són els que figuren relacionats a l'expedient, essent l'import total de 
1.615.335,35 EUR. 

 
 
 
30.- EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE DESPESES FETES A L'ANY 2006 I 
ANTERIORS DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'ACCIÓ CULTURAL 
  
Vist el dictamen de la Comissió d'Economia, amb 15 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA, 4 en 
contra del PP i 6 abstencions de CiU, s'aprova: 
 
Com a conseqüència d'atendre a diferents serveis, s'han efectuat despeses a l'any 2006 i anteriors 
sense consignació, per la qual cosa s'acorda reconèixer crèdits per al seu pagament amb càrrec a les 
consignacions del Pressupost de l'Institut Municipal d'Acció Cultural 2007. 
 
Els crèdits que es reconeixen són els que figuren relacionats a l'expedient, essent l'import total de 
532.165,16 EUR. 

 
 
 
31.- EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE DESPESES FETES A L'ANY 2006 I 
ANTERIORS DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'ACCIÓ ESPORTIVA 
  
Vist el dictamen de la Comissió d'Economia, amb 15 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA , 4 vots 
en contra del PP i 6 abstencions de CiU, s'aprova: 
 
Com a conseqüència d'atendre a diferents serveis, s'han efectuat despeses a l'any 2006 i anteriors 
sense consignació, per la qual cosa s'acorda reconèixer crèdits per al seu pagament amb càrrec a les 
consignacions del Pressupost de l'Institut Municipal d'Acció Esportiva 2007. 
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Els crèdits que es reconeixen són els que figuren relacionats a l'expedient, essent l'import total de 
39.640,98 EUR. 

 
 
 
32.- EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE DESPESES FETES A L'ANY 2006 I 
ANTERIORS DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'EDUCACIÓ 
  
Vist el dictamen de la Comissió d'Economia, amb 15 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA , 4 vots 
en contra del PP i 6 abstencions de CiU, s'aprova: 
 
Com a conseqüència d'atendre a diferents serveis, s'han efectuat despeses a l'any 2006 i anteriors 
sense consignació, per la qual cosa s'acorda reconèixer crèdits per al seu pagament amb càrrec a les 
consignacions del Pressupost de l'Institut Municipal d'Educació 2007. 
 
Els crèdits que es reconeixen són els que figuren relacionats a l'expedient, essent l'import total de 
1.292.408,99 EUR. 

 
 
 
33.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDTIS AL PRESSUPOST DE L'AJUNTAMENT 2007  
(I) 
  
Vist el dictamen de la Comissió d'Economia i l'informe de la interventora, amb 15 vots a favor del PSC, 
ERC-EV i ICV-EA , 6 vots en contra de CiU  i 4 abstencions del PP, s'acorda: 
 
Primer.- Aprovar l'expedient de Modificacions de Crèdits al pressupost de l'Ajuntament 2006 (I), 
segons el detall següent, resumit a nivell de capítols: 
 
                                                       ESTAT DE DESPESES 
                                                                -Augments- 
 
CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
2. . . . . . . . . . . . . .           1.673.534,15 
4. . . . . . . . . . . . . .           1.192.619,37 
8. . . . . . . . . . . . . .                    682,00  
                  TOTAL. . . . . . 2.866.835,52 
 
 
                                                          -Disminucions- 
 
 
CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
4. . . . . . . . . . . . . . .              22.500,00 
                  TOTAL. . . . . . . .22.500,00 
 
 
                                                 ESTAT D'INGRESSOS 
                                                           -Augments- 
CAPÍTOL                      IMPORT 
8                             2.844.335,52 
 
                                            R E S U M 
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       Augment en despeses                                2.866.835,52 
       Disminució en despeses    22.500,00 
       Augment d'ingressos     2.844.335,52        2.866.835,52 
                                                                           ANIVELLAT 
 
 
Segon.- Aprovar la documentació que es detalla en l'índex general de documents generals de 
l'expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
Tercer.- De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d'exposició pública, l'acord 
d'aprovació de l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de l'Ajuntament 2007 (I), es 
considerarà aprovat definitivament, sotmetent-se posteriorment l'expedient al tràmit de publicació en 
els termes regulats pel Reial decret legislatiu 2/2004. de 5 de març, que aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 
34.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL 
DE MERCATS I CONSUM DE LLEIDA 2007 (I) 
  
Vist el dictamen de la Comissió d'Economia i l'informe de la interventora, amb 15 vots a favor del PSC, 
ERC-EV i ICV-EA , 6 vots en contra de CiU  i 4 abstencions del PP, s'acorda: 
 
Primer.- Aprovar l'expedient de Modificacions de Crèdits  al pressupost de l'Institut Municipal de 
Mercats i Consum de Lleida 2007 (I), segons el detall següent, resumit a nivell de capítols: 
 
                                                       ESTAT DE DESPESES 
                                                                -Augments- 
 
CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
          6. . . . . . . . . . . . . . .70.802,29   
 
 
                                                   ESTAT D'INGRESSOS 
                                                            -Augments- 
 
CAPITOL                          TOTAL CAPITOL 
          8. . . . . . . . . . . . . . . 70.802,29 
 
 
                                                                R E S U M 
 
Augment en despeses. . . . . .  70.802,29 
Augment d'ingressos (aplicació 
romanent de tresoreria . . . .    70.802,29 
                                              ANIVELLAT 
      
Segon.- Aprovar la documentació que es detalla en l'índex general de documents generals de 
l'expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
Tercer.- De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d'exposició pública, l'acord 
d'aprovació de l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de l'Institut Muncipal de Mercats i 
Consum de Lleida 2007 (I), es considerarà aprovat definitivament, sotmetent-se posteriorment 
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l'expedient al tràmit de publicació en els termes regulats pel Reial decret legislatiu 2/2004, de 5  de 
març, que aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 
35.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESSUPOST DE L'INSTITUT 
MUNICIPAL D'ACCIÓ CULTURAL 2007  (I) 
  
Vist el dictamen de la Comissió d'Economia i l'informe de la interventora, amb 15 vots a favor del PSC, 
ERC-EV i ICV-EA , 6 vots en contra de CiU  i 4 abstencions del PP, s'acorda: 
 
Primer.- Aprovar l'expedient de Modificacions de Crèdits al pressupost de l'Institut Municipal d'Acció 
Cultural 2005 (I), segons el detall següent, resumit a nivell de capítols: 
 
                                              ESTAT DE DESPESES 
                                                     -Augments- 
 
CAPITOL                     TOTAL CAPITOL 
2. . . . . . . . . . . . . .         181.446,40 
 
 
                                             ESTAT D'INGRESSOS 
                                                      -Augments- 
 
CAPITOL                   TOTAL CAPITOL 
8. .  . . . . . . . . . . . . .    181.446,40 
 
                                                               R E S U M                                                              
 
Augment en despeses. . . . . .       181.446,40 
Augment d'ingressos (aplicació 
 romanent de tresoreria . . . .         181.446,40 
                                                      ANIVELLAT 
 
Segon.- Aprovar la documentació que es detalla en l'índex general de documents generals de 
l'expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
Tercer.- De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d'exposició pública, l'acord 
d'aprovació de l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de  l'Institut Municipal d'Acció 
Cultural 2007 (I), es considerarà aprovat definitivament, sotmetent-se posteriorment l'expedient al 
tràmit de publicació en els termes regulats pel Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, que aprova 
el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals. 

 
 
36.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESSUPOST DE L'INSTITUT 
MUNICIPAL D'ACCIÓ ESPORTIVA 2007  (I) 
  
Vist el dictamen de la Comissió d'Economia i l'informe de la interventora, amb 15 vots a favor del PSC, 
ERC-EV i ICV-EA , 6 vots en contra de CiU  i 4 abstencions del PP, s'acorda: 
 
Primer.- Aprovar l'expedient de Modificacions de Crèdits al pressupost de l'Institut Municipal d'Acció 
Esportiva 2007 (I), segons el detall següent, resumit a nivell de capítols: 
 
                                             ESTAT DE DESPESES 
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                                                      -Augments- 
 
CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
2. . . . . . . . . . . . . .              5.724,01 
 
 
                                            ESTAT D'INGRESSOS 
                                                    -Augments- 
 
CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
8. .  . . . . . . . . . . . . .           5.724,01 
 
  
                                                       R E S U M 
 
Augment en despeses. . . . . .        5.724,01 
Augment d'ingressos (aplicació 
 romanent de tresoreria . . . .         5.724,01 
                                                    ANIVELLAT 
 
Segon.- Aprovar la documentació que es detalla en l'índex general de documents generals de 
l'expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
Tercer.- De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d'exposició pública, l'acord 
d'aprovació de l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de  l'Institut Municipal d'Acció 
Esportiva 2007 (I), es considerarà aprovat definitivament, sotmetent-se posteriorment l'expedient al 
tràmit de publicació en els termes regulats pel Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, que aprova 
el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals. 

 
 
 
37.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESSUPOST DE L'INSTITUT 
MUNICIPAL D'EDUCACIÓ 2007  (I) 
  
Vist el dictamen de la Comissió d'Economia i l'informe de la interventora, amb 15 vots a favor del PSC, 
ERC-EV i ICV-EA , 6 vots en contra de CiU  i 4 abstencions del PP, s'acorda: 
 
Primer.- Aprovar l'expedient de Modificacions de Crèdits al pressupost de l'Institut Municipal 
d'Educació 2007 (I), segons el detall següent, resumit a nivell de capítols: 
 
                                               ESTAT DE DESPESES 
                                                       -Augments- 
 
CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
2. . . . . . . . . . . . . .             77.857,73 
 
 
                                              ESTAT D'INGRESSOS 
                                                      -Augments- 
 
CAPITOL                       TOTAL CAPITOL 
8. .  . . . . . . . . . . . . .          77.857,72 
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                                                          R E S U M 
 
Augment en despeses. . . . . .           77.857,72 
Augment d'ingressos (aplicació 
 romanent de tresoreria . . . .            77.857,72 
                                                        ANIVELLAT 
 
Segon.- Aprovar la documentació que es detalla en l'índex general de documents generals de 
l'expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
Tercer.- De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d'exposició pública, l'acord 
d'aprovació de l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de  l'Institut Municipal d'Educació 
2007 (I), es considerarà aprovat definitivament, sotmetent-se posteriorment l'expedient al tràmit de 
publicació en els termes regulats pel Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, que aprova el text 
refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals. 

 
 
38.- ADJUDICACIÓ DEL CONTRACTE DE CONCESSIÓ D'OBRA PÚBLICA DE CONSTRUCCIÓ 
D'UN EDIFICI PER A LA PREFECTURA DE LA GUÀRDIA URBANA 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d'Economia, amb 15 vots a favor del PSC, ERC-EV i 
ICV-EA, 6 en contra de CiU i 4 abstencions del PP, s'acorda: 
 
1. Adjudicar a l'empresa ACSA, OBRAS E INFRAESTRUCTURAS SA, amb CIF núm. A-08112716 i 
BENITO ARNO E HIJOS SA, amb CIF núm. A-25006834, la contractació de la concessió d'obra 
pública de construcció d'un edifici per a la prefectura de la Guàrdia Urbana, per un import de: Part fixa 
139.461,00 euros/mes  (IVA inclòs) i Part variable: 46.075,00 euros/mes (IVA inclòs), per ésser l'única 
oferta presentada i d'acord amb les bases del conocurs i l'oferta presentada. 
 
2. Requerir a la Cia. adjudicatària, per a que en el termini de 15 dies, constitueixi la garantia definitiva 
corresponent al 4% de l'import de la inversió total durant la fase de construcció de l'edifici, prèviament 
a la signatura del corresponent contracte. 
 
3. En aplicació d'allò previst en la clàusula 21 del PCAET reguladora del concurs ("Modificacions del 
projecte") es crea una comissió tècnica per a proposar l'ajustament del cost de la inversió i 
manteniment del projecte, així com per avaluar el seu impacte en el marc del pla econòmic financer i 
concertar les modificacions dels cànons definitius inicials. 
 
Aquesta comissió estarà formada per: 
 
- El cap de la Guàrdia Urbana 
- El gerent de l'Institut Municipal d'Informàtica (ACCÉS) 
- El director de Serveis de l'Àmbit d'Economia 
- Un arquitecte/a municipal 
 
4. Es deleguen en la Junta de Govern Local les facultats per a que, en funció de la proposta de 
l'esmentada comissió tècnica, procedeixi a ajustar el termini de presentació del projecte executiu 
d'acord amb el que disposa la clàusula 9 del PCAET.  
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39.- ADHESIÓ DE LA REGIDORIA DE SERVEIS PERSONALS A L'ANY EUROPEU DE LA 
IGUALTAT D'OPORTUNITATS PER A TOTHOM 
  
Atès que el Parlament Europeu i el Consell de la Unió Europea han declarat l'any 2007 l'any Europeu 
de la Igualtat d'Oportunitats per a Tothom - Cap a una Societat Justa (Decisió núm. 771/2006/CE). 
 
Atès que l'objectiu de l'Any Europeu de la Igualtat d'Oportunitats per a Tothom és sensibilitzar l'opinió 
pública sobre els avantatges d'una societat justa i cohesionada. Així, com es proposa adoptar 
iniciatives de consciènciació per rebutjar les actituds i conductes discriminatòries, i proporcionar més 
informació a la ciutadania sobre els seus drets i obligacions legals. 
 
Atès que la Regidoria de Serveis Personals és el departament que té cura, des de la proximitat, de les 
necessitats de les persones; per mitjà del  treball en les àrees d'Atenció Primària, d'Infància i 
Adolescència, de Gent Gran, de Discapacitats, de Prevenció de les Drogodependències i de lluita 
contra la Pobresa i l'Exclusió Social. I el seu principal objectiu és millorar la qualitat de vida de la 
ciutadania de Lleida. 
 
Per tot això i per unanimitat,  s'acorda  l'adhesió de la Regidoria de Serveis Personal a l'Any Europeu 
de la Igualtat d'Oportunitats per a Tohom - Cap a una Societat Justa (2007). 
 
 
 
40.- RATIFICACIÓ APROVACIÓ PROJECTES I SOL.LICITUDS DE SUBVENCIÓ A LA 
CONVOCATÒRIA DEL DEPARTAMENT D'ACCIÓ SOCIAL I CIUTADANIA DE LA GENERALITAT 
2007 
  
Vista la proposta de la cap de Secció d'Atenció Primària, per unanimitat s'acorda: 
 
Ratificar l'aprovació dels següents projectes i la tramitació de les  sol·licituds pertinents a la 
convocatòria per a la concessió de subvencions del Departament d'Acció Social i Ciutadania, per a 
Ajuntaments de més de 20.000 habitants, Consells Comarcals i altres entitats supramunicipals, per a 
la cooperació interadministrativa en matèria de serveis socials,  infància i família i immigració, dins 
l'exercici 2007 i en execució del conveni per a la cooperació interadministrativa entre el Departament 
de Benestar Social i l'Ajuntament de Lleida, en matèria de Serveis Socials i Benestar i Família, signat 
en data 12 de desembre de 2005. 
 
PROJECTE  /  PRESSUPOST  /  SUBVENCIÓ SOL·LICITADA 
 
Projectes específics d'Atenció Primària  /  183.906,50 euros  /  90.000,00 euros. 
 
Atenció Social a drogodependències; prevenció i reinserció social  /  42.850,00 euros  /  21.425,00 
euros. 
 
Transport Adaptat  /  79.000,00 euros  /  50.140,00 euros. 
 
Programes en matèria d'atenció a la infància i adolescència  /  915.858,45 euros  /  603.235,00 euros.
 
Programes d'atenció a les famílies  /  120.994,10 euros  /  62.281,04 euros. 
 
Programes i accions d'acollida i d'integració de persones estrangeres immigrades  /  1.156.846,14 
euros  /  938.781,66 euros.  
 
TOTAL  /  2.499.455,19  euros  /   1.765.682,70 euros. 
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Atenció Primària:  Segons allò establert al conveni 2005-2008, de 12 de desembre de 2005, per a la 
cooperació interadministrativa entre el Departament de Benestar Social  i l'Ajuntament de Lleida, en 
matèria de Serveis Sociasl i Benestar i Família. 

 
 
 
41.- APROVAR EL TEXT DEL DOCUMENT ADMINISTRATIU DE CESSIÓ GRATUITA A LA 
GENERALITAT DE CATALUNYA D'UNA FINCA MUNICIPAL, SITUADA AL CARRER VICTORIA 
KENT, DESTINADA A PARC DE BOMBERS 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del responsable de Patrimoni: 
 
1. Aprovar el text del Document administratiu de cessió gratuïta a la Generalitat de Catalunya d'una 
finca municipal, situada al c/ de Victòria Kent, per tal de destinar-la a la construcció d'un Parc de 
Bombers. 
 
2. Rectificar l'acord plenari núm. 47, de data 3 de març de 2006, relatiu a la cessió gratuïta que 
s'esmenta en l'epígraf anterior. En concret, es rectifica l'epígraf 4t de l'esmentat acord el qual queda 
redactat de la forma següent : 
 
"La finca objecte de cessió s'ha de destinar a la prestació del servei de prevenció i extinció d'incendis 
per part de la Generalitat de Catalunya, d'acord amb allò que preveu l'article 212 del Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de Règim Local de Catalunya 
i els articles 49 i 50 del Decret 336/1988, de 17 d'octubre, pel qual s'aprova el Reglament de Patrimoni 
dels Ens Locals". 
 
3. Mantenir la validesa  i plena eficàcia de la resta de l'acord plenari que es rectifica. 

 
 
 
42.- POSAR A DISPOSICIÓ DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA, D'UNA FINCA MUNICIPAL, 
SITUADA AL CARRER SANTA CECÍLIA, PER TAL DE DESTINAR-LA A L'AMPLIACIÓ DEL CEIP 
CAMPS ELISIS 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proosta del responsable de Patrimoni: 
 
1er. Posada a disposició de la Generalitat de Catalunya, mitjançant la fórmula de cessió d'ús, d'una 
porció de finca municipal, situada al carrer de Santa Cecília, confrontant amb el Centre d'Educació 
Infantil i Primària "Camps Elisis", per tal de destinar-la a l'ampliació de l'esmentat centre. La finca 
objecte de cessió té  la descripció següent: 
 
"Urbana: Terreny destinat a Sistema d'Equipaments en el Pla General de Lleida, situat al terme de 
Lleida, carrer de Santa Cecília, s/n, de forma sensiblement trapezoidal, amb una superfície de 204 m2. 
Confronta: Front, amb carrer Santa Cecília; Fons i Dreta, amb resta  de finca municipal; i, Esquerra, 
amb resta de finca municipal, destinada a Centre docent." 
 
Aquesta finca correspon a una porció d'una major finca, registral núm. 6172 , inscrita en el Registre de 
la Propietat núm. 3 de Lleida, Llibre 44, Foli 95. 
 
Referència cadastral: és una porció de la parcel·la cadastral núm. 3098827 CG0029H. 
 
2on.- La finca objecte de cessió d'ús s'ha de destinar a l'ampliació de l'equipament escolar ja existent. 
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A tal efecte, si la finca cedida no es destina a la finalitat esmentada en el termini de cinc anys o deixa 
de destinar-se a dita finalitat dins dels 30 anys següents, el bé objecte de cessió d'ús revertirà 
automàticament de ple dret a favor de l'Ajuntament de Lleida, en els termes que resulten de l'article 50 
del Decret 336/1988, de 17 d'octubre, pel qual s'aprova el Reglament de Patrimoni dels Ens Locals.
 
En tot cas, operarà la reversió tant del bé, objecte de cessió d'ús, com de les instal·lacions i 
construccions existents sobre la finca i a favor de l'Ajuntament de Lleida, transcorregut el termini de 30 
anys, a comptar de la data en que es faci efectiva la cessió acordada. 
 
La reversió de les construccions a favor de l'Ajuntament ho serà en les condicions que faci possible 
continuar oferint el servei educatiu d'acord amb la normativa vigent. 
 
3er.- La construcció de l'ampliació de l'equipament escolar a què fa referència aquest acord podrà 
ésser dut a terme per la pròpia Generalitat de Catalunya o per un tercer, mitjançant qualsevol negoci 
jurídic, si be la prestació del servei educatiu en el mateix haurà d'efectuar-lo únicament la Generalitat 
de Catalunya.  
 
El terreny és apte per al seu correcte destí com a equipament escolar i comptarà, a l'efecte, amb tots 
els serveis necessaris. 
 
4rt.- Tots els impostos i taxes derivats de la construcció, instal·lació i obres d'ampliació centre docent 
gaudiran de les exempcions i bonificacions previstes al Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, i en les ordenances 
Fiscals Municipals. 
 
5è.- En relació a l'equipament escolar, el Departament d'Educació, directament o a través de l'ens que 
determini, es farà càrrec del manteniment normatiu i del preventiu, així com de totes les reformes, 
adequacions i millores que requereixi el centre educatiu. L'Ajuntament de Lleida, assumeix les 
despeses  corresponents a la vigilància, neteja, subministraments (electricitat, aigua i combustibles) i 
conserge en el cas que així sigui, així com el manteniment correctiu (petits desperfectes que es derivin 
de l'activitat escolar ordinària com ara bombetes, reposició de vidres trencats, etc.). 
 
6è.- Es garanteix l'ús de l'equipament escolar, inclòs el solar no edificat, per part de l'AMPA del centre 
i de les entitats i associacions ciutadanes del municipi que ho sol·licitin a l'Ajuntament, atenent el 
Decret 218/2001, de 24 de juliol, pel qual es regula l'ús social dels edificis del centres docents públics. 
En cas de sol·licituds diferents a les anteriors, per a realitzar activitats vinculades o compatibles al 
servei escolar, l'ús de l'equipament escolar s'autoritzarà de mutu acord entre l'Ajuntament i el 
Departament d'Educació. 
 
7è.- L'eficàcia d'aquest acord resta condicionada a què en el termini de 30 dies en què l'expedient 
romandrà a informació pública no hi hagi reclamacions ni al·legacions. 
 
8è.- Es faculta a l'Il.lm. Sr. Alcalde per a la signatura de la documentació que sigui necessària per a 
l'efectivitat del que es disposa en el present acord. 
 
 
43.- ADJUDICAR LA CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA DEL DOMINI PÚLBIC RELATIVA A UN 
EDIFICI MUNICIPAL SITUAT AL TURÓ DE GARDENY, A FAVOR DEL CBUC I DE LA UDL, PER 
TAL DE DESTINAR-LO A UN EQUIPAMENT GEPA 
  
Vista la proposta del responsable de Patrimoni, per unanimitat s'acorda: 
 
1.- Adjudicar la concessió administrativa de domini públic, pel procediment negociat, a la Universitat 
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de Lleida i al Consorci de Biblioteques Universitàries de Catalunya (CBUC), relativa a un edifici de 
titularitat municipal, situat al Parc de Gardeny, per tal de destinar-lo a la creació i posterior gestió d'un 
equipament en l'àmbit de Catalunya, anomenat GEPA (Garantia d'Espai per a la Preservació de 
l'Accés), que té per finalitat conservar aquells documents de les biblioteques amb un baix ús i garantir-
ne la preservació futura i l'accessibilitat quan alguna biblioteca ho requereixi. 
  
L'edifici objecte de concessió té la forma d'H, i està identificat amb el número 6 de l'annex 1 del 
Conveni de col·laboració, subscrit en data 19 de juliol de 2006, entre el Departament d'Educació i 
Universitats, el Departament de Cultura, l'Ajuntament de Lleida, la Universitat de Lleida i el Consorci 
de Biblioteques Universitàries de Catalunya, relatiu a la creació de l'equipament GEPA. Aquest edifici 
està ubicat a l'interior d'una major finca municipal, inscrita al Registre de la Propietat núm.1 de Lleida, 
volum 2.282, llibre 1.445, foli 67, registral núm. 84.733. 
 
2.- Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde amb poders tant amplis com siguin necessaris per a l'execució 
d'aquest acord i, especialment, per a la formalització del document administratiu de concessió. 

 
 
 
44.- DESAFECTACIÓ DEL SERVEI PÚBLIC DE DIVERSES MARQUESINES I MUPIS 
PUBLICITARIS, SITUATS A LA VIA PÚBLICA EN DIVERSOS INDRETS DE LA CITUAT 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del responsable de Patrimoni: 
 
1. Desafectar del servei públic diverses marquesines, els mupis associats a aquestes marquesines i 
mupis Lleida aïllats que prestaven servei en diversos indrets de la ciutat. 
 
2. Declarar els esmentats elements Residu Sòlid Urbà (RSU), retirar-los i traslladar-los a la Deixalleria.

 
 
 
45.- DESAFECTACIÓ DE L'ÚS I SERVEI PÚBLIC DE DIVERSES ARMES DECLARADES NO 
UTILITZABLES, QUE PRESTAVEN SERVEI A LA POLICIA LOCAL 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del responsable de Patrimoni: 
 
1. Desafectar de l'ús i servei públic de diverses armes, declarades no utilitzables, que prestaven 
servei a la Policia Local i que tot seguit s'esmenten: 
 
Classe d'Arma Marca          Nº de sèrie         Nº de guia 
Revòlver               Astra R-448749                253 
Revòlver               Astra 6566-96A                244 
Revòlver               Astra R-445553                190 
Revòlver               Astra R-382424                343 
Revòlver               Astra R-447771                226 
Revòlver               Astra R-385607                329 
Revòlver               Astra R-377034                344 
Revòlver               Astra R-382362                333 
Revòlver               Astra R-447776                362 
Revòlver               Astra R-399961                203 
Revòlver               Astra R-446976                241 
Revòlver               Astra R-435550                335 
Revòlver               Llama 07-05-00358-97     393 
Revòlver               Llama 07-05-00352-97     270 
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Revòlver               Llama 07-05-00470-97     397 
Revòlver               Llama 07-05-00359-97     277 
Revòlver               Llama 07-05-00453-97     260 
Revòlver               Llama 07-05-00204-98     317 
 
2. Incoar l'expedient administratiu d'alienació de les armes esmentades en el punt anterior.  

 
 
 
46.- RATIFICACIO DECRET D'APROVACIÓ DEFINITIVA DEL PROJECTE DE JARDI BOTÀNIC 
(ARBORETUM) I REMISSIÓ AL CONSORCI DEL PCITAL 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de la cap del Negociat de Contractació: 
 
1r.- Ratificar el Dectet-Alcalde de data 16 de març de 2007 relatiu a l'aprovació definitiva del 
PROJECTE DE JARDÍ BOTÀNIC, DE 7,75 ha DE SUPERFÍCIE, EN LA CIUTAT DE LLEIDA 
(Arboretum), per un pressupost de 2.498.348,25 euros, en el ben entès que el vial situat en el límit del 
sector del Pla Parcial SUR-2 sigui d'ús públic. 
 
2n.- Remetre al CONSORCI DEL PARC CIENTÍFIC I TECNOLÒGIC AGROALIMENTARI DE LLEIDA, 
el Projecte de Jardí Botànic, de 7,75 ha de superfície, en la ciutat de Lleida (Arboretum), per un 
pressupost de 2.498.348,25 euros, per tal que procedeixi a la licitació i execució del projecte.   

 
 
47.- RATIFICACIÓ DECRET D'APROVACIÓ DELS PROJECTES I SOL.LICITUD DE SUBVENCIÓ 
PER A LA CONTRACTACIÓ DE TREBALLADORS/ES DESOCUPATS/ADES 
  
Per unanimitat s'acorda ratificar el decret d'Alcaldia de data 13 de març de 2007 relatiu a l'aprovació 
dels Projectes i la sol.licitud de subvenció per a la contractació de treballadors/res  desocupats/ades 
per a la realització d'obres i serveis d'interès general i social en col·laboració amb entitats locals. 

 
 
48.- APROVACIÓ DEFINITIVA DEL PROJECTE D'ESTUDI DE DETALL DEL CARRER LA 
GRALLERA (PARTIDA DE LLIVIA) 
  
Vist l'informe proposta de la cap del Servei Jurídic d'Urbanisme, per unanimitat sa'corda: 
 
1r.- Aprovar definitivament el projecte d'estudi de detall del C/Grallera a Llívia presentat per l'entitat 
Francisco Godoy, SL, condicionat a que la cessió obligatòria i gratuïta a favor de l'Ajuntament de 
Lleida de la part de terreny afectada de vialitat,  s'haurà de fer efectiva en l'expedient de llicències 
d'obres.  
 
2n. Publicar l'acord al BOP, premsa local i Tauler d'Edictes Municipal i notificar-ho als interessats.  

 
 
49.- APROVACIÓ INICIAL DEL PROJECTE DE MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PGL EN L'ÀMBIT 
DE LA ZONA VERDA DELS JUTJATS (CANYERET) 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar l'informe proposta de la cap del Servei Jurídic d'Urbanisme: 
 
1.- Aprovar inicialment el projecte de modificació puntual del Pla General de Lleida en l'àmbit de la 
zona verda dels jutjats al Canyeret, i dels articles 143 i 146 de les NN.UU. del Pla General de Lleida 
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per tal d'adequar el subsòl de les zones verdes i jardins, clau (VJ), promogut d'ofici, afegint un nou 
apartat amb el següent text: 
 
Art 143.D Zones Verdes i Jardins (VJ) 
Compren les zones verdes de caràcter local, de més reduïda dimensió, que acolliran normalment jocs 
infantils, àrea d'estada i repòs i lleure en general, amb un tractament prioritàriament arbrat o 
d'enjardinat. 
S'accepten l'ús d'aparcament i/o equipament comunitari en el subsòl, però de propietat i servei públic.
 
Així, atès que la superfície sobre la rasant serà preferentment  arbrada o enjardinada, caldrà que es 
prevegi com a mínim un metre de gruix per fer la plantació corresponent. 
Constitueixen el sistema de zones verdes i jardins, els espais identificats amb la clau VJ en els plànols 
d'ordenació del Pla General. 
 
Art 146. Condicions d'ús, edificació i desenvolupament 
(...) 
L'aprofitament del subsòl per a implantació de garatges per aparcaments és compatible solament en 
les places o verds urbans (Clau VU) i en les zones verdes i jardins (Clau VJ). En qualsevol cas 
l'explotació dels usos en el mateix, serà de tipus públic o en règim de concessió administrativa i serà 
condició que l'espai lliure estigui executat des del punt de vista de la gestió urbanística. 
(...) 
 
2.- Sotmetre'l al termini d'informació pública d'un mes, publicar-ho al BOP, a la premsa i al tauler 
d'edictes municipal. 
 
50.- APROVACIÓ CONVENI AMB EL COL.LEGI D'ARQUITECTES DE CATALUNYA PER A LA 
REVISIÓ DE LA NORMATIVA I CATÀLEG DELS ELEMENTS D'INTERÈS HISTÒRIC, ARTÍSTIC I 
ARQUITECTÒNIC DEL PGL 
  
Vist l'informe proposta de l'Oficialia Major, per unanimitat s'acorda ratificar el conveni signat en data 24 
de febrer de 2007 entre l'Ajuntament de Lleida i la Demarcació de Lleida del Col·legi d'Arquitectes de 
Catalunya, per a la revisió de la normativa i catàleg dels elements d'interès històric, artístic i 
arquitectònic del Pla Geneal de Lleida, que s'annexa a la present proposta. 
 
51.- APROVACIÓ DEFINITIVA DEL REGLAMENT PEL QUAL ES CREA EL REGISTRE DE 
SOL·LICITANTS D'HABITATGES AMB PROTECCIÓ OFICIAL DE LLEIDA 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de l'Oficialia Major: 
 
Primer.- Aprovar definitivament el Reglament pel qual es crea el Registre de sol·licitants d'habitatge 
amb protecció oficial del municipi de Lleida. 
 
Segon.- Publicar el text definitiu del Reglament en el Butlletí Oficial de la Província de Lleida. Aquest 
Reglament entrarà en vigor transcorregut el termini de 15 dies hàbils següents a la data d'aquesta 
publicació. 
 
Tercer.- Publicar el corresponent anunci en el taulell d'edictes de la Corporació i en el Diari Oficial de 
la Generalitat de Catalunya. 
 
52.- MOCIÓ DE SUPORT A LA "COMMEMORACIÓ DELS 50 ANYS DE LA SIGNATURA DEL 
TRACTAT DE ROMA" 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de la moció presentada conjuntament per tots els 
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grups municipals: 
 
PRIMER.- L'Ajuntament es compromet a fer difusió a través dels mitjans de comunicació municipals 
de la celebració del 50è aniversari de la signatura del Tractat de Roma. 
 
SEGON.- També es compromet a organitzar activitats o actes que sensibilitzin la població sobre el 
procés d'integració europea durant tot l'any 2007 
 
TERCER.- Aquesta moció es farà arribar a les següents institucions: Consell Català del Moviment 
Europeu (Provença, 281 - 08008 Barcelona); El Patronat Català Pro Europa (Bruc, 50 - 08010 
Barcelona); Representació de la Comissió Europea (Passeig de Gràcia, 90 - 08008 Barcelona); 
Delegació del Parlament Europeu (Passeig de Gràcia, 90 - 08008 Barcelona), Federació de Municipis 
de Catalunya (Via Laietana,  33 - 08003 Barcelona) i Associació Catalana de Municipis i Comarques 
(València, 231 - 08007 Barcelona). 
 
53.- MOCIÓ DEL GRUP DEL PP RELATIVA A POLÍTICA ANTITERRORISTA 
  
Amb 4  vots a favor del PP i 21 en contra de la resta dels grups (PSC, CiU, ERC-EV i ICV-EA), 
s'acorda rebutjar la següent proposta de moció presentada pel grup municipal del PP: 
 
Primer.- L'Ajuntament de Lleida exigeix al Govern, des de les més profundes conviccions 
democràtiques i fent-se eco de l'immens clam popular expressat lliure i pacíficament, que posi fi a la 
política de cessions amb ETA i torni a la política antiterrorista que, planificada i executada en el si del 
Pacte Antiterrorista estava acabant amb el terrorisme etarra. 
 
Segon.- Rebutja la presó atenuada per a De Juana Chaos, i exigeix que De Juana torni a la presó de 
manera immeidata per a complir íntegrament la pena imposada pel Tribunal Suprem. 
 
Tercer.- Exigeix al President Zapatero que faci el legalment previst per a evitar que ETA torni a les 
Institucions i a finançar-se amb els impostos dels ciutadans. 
 
Quart.- Demana al President del Govern que deixi clar d'una vegada que Navarra no serà moneda de 
canvi amb els terroristes. 
 
Cinquè.- Reclama que el Sr. Zapatero posi fi al procés de negociació amb ETA. 
 
Sisè.- Enviar còpia del text íntegra de la Moció aprovada al President del Govern i als Ministres de 
Justícia i d'Interior del Govern, així com als Portoaveus Parlamentaris del Congrés i del Senat. 
 
54.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU RELATIVA A LES OBRES DEL CEIP DE CAP PONT 
  
Atenent la presentació d'una proposta alternativa a la moció de CiU (moments abans de l'inici del Ple), 
amb l'anuència del grup proponent i amb la voluntat d'arribar a acords més amplis, es decideix 
posposar, fins al Ple proper, el debat sobre aquesta qüestió i sobre les mocions que es puguin deduir.
 
 

 
 

 
INTERVENCIONS 
 
Punt número 19. Aprovació de l’Ordenança municipal de neteja viària i gestió de residus de 
Lleida 
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La Sra. Rivadulla actua com a ponent de la proposta. Explica els antecedents de les fases prèvies a 
l’aprovació definitiva: acord d’aprovació inicial, exposició al públic, presentació d’esmenes per part dels 
grups municipals i debat i votació en el sí de la comissió informativa. Diu que aquesta ordenança no fa 
només referència al tema de la neteja, sinó que, a més a més, defineix conceptes bàsics per a la 
gestió dels residus del municipi. Llegeix els títols dels diversos capítols que componen el text articulat.  
Explica també que el grup de CiU va presentar dotze esmenes, de les quals s’han acceptat deu i les 
altres dues s’han considerat que ja estaven incorporades. El grup del PP ha presentat també un 
conjunt d’esmenes de les quals s’han acceptat parcialment sis i no s’han acceptat tres, perquè es 
considerava que ja estaven incloses en l’ordenança sobre animals (aprovada el Ple passat). Valora la 
importància del nombre d’esmenes acceptades als dos grups esmentats. Igualment comenta que s’han 
fet modificacions d’ofici pel que fa  al capítol dedicat a les sancions. Sobre aquesta qüestió, diu que en 
el text de l’ordenança s’havien previst les sancions sobre la base de la Llei de residus de la Generalitat 
de 1993, que estableix unes quanties màximes que els ajuntaments podem aplicar; com sigui que hi ha 
molta diversitat en les faltes lleus (esmenta diversos exemples), s’ha d’establir una modulació i, per 
aquest motiu, es proposa que es redacti i aprovi un quadre de multes, que  també haurà de tenir 
l’informefavorable de la comissió. Defensa la importància del fet que les sancions siguin efectives i 
esmenta algun exemples del imports de sancions per faltes lleus aplicats en altres Ajuntaments com 
Barcelona (de 120 a 3.005 €), Girona (de 125 a 600 €), Terrassa ( de 150 a 450 ) o Mataró (fins a 
3.000 €). Segons la gradació i modulació de les infraccions, les faltes lleus podrien ser sancionades 
amb multes de 120  fins a 2.000 €, tenint en compte  les diverses circumstàncies que preveu l’article 48 
de l’ordenança.  
Aquesta ordenança suposarà un instrument important per regular els comportaments i les actituds que 
afecten  la convivència i el medi ambient. Per això demana als grups el suport a la proposta 
d’aprovació.    
 
El Sr. Pané creu que és molt important ser conscient que l’ordenança conté quelcom més que 
sancions; aquest text pretén regular el nucli d’aquelles dificultats que tenen totes les ciutats en aquesta 
matèria. Som productors de residus que no només s’han d’eliminar, sinó que també s’han de sotmetre 
a processos de valoració. Si la ciutadania és capaç de fer bé les coses, la minimització dels residus 
influirà en el medi ambient i en el nostre entorn. Guanyarem en sostenibilitat, en salut i en preservació 
del territori. Cal una ordenança com aquesta per regular la separació i l’eliminació dels residus. És 
complementària a altres ordenances, singularment a la de civisme i convivència. Feia falta perquè la 
ciutat fos millor i per completar tot un conjunt d’actituds comunitàries. Creu que s’ha fet un molt bon 
treball i agraeix l’actitud de tots els grups municipals que han col·laborat i participat en el procés 
d’aprovació i en la millora del text, destacant singularment l’aportació del grup de CiU.   
 
El Sr. Sàez diu que el seu grup està especialment satisfet que es dugui a terme l’aprovació d’aquesta 
ordenança, bàsicament per dos motius que explicarà.  El primer, perquè aquest ha estat un mandat 
especialment intens en matèria de neteja i tractament de residus, àmbit sobre el qual s’han fet moltes 
coses com: nou plec de clàusules del contracte de neteja dels edificis municipals, canvi de 
concessionària de neteja viària i recollida de residus (força complexa), implementació total de la 
recollida de residus de matèria orgànica o l’aprovació d’aquesta ordenança. El segon motiu és que 
aquesta ordenança s’emmarca dins d’un conjunt de normes molt importants aprovades en aquest 
mandat: l’ordenança de locals de concurrència pública, la de la via pública, la de civisme i convivència 
o la de tinença i protecció d’animals, i altres nivells d’ordenació com els protocols de cultura popular.  
S’ha aprovat, doncs, un paquet normatiu important, amb un alt nivell de participació de tots els grups 
municipals i amb un alt nivell de consens (absolut o majoritari) en les votacions definitives. Mai no s’ha 
donat una oposició o un rebuig contundent a cap dels textos. Creu que ha estat un mandat molt positiu 
en aquest aspecte, ja que hem estat capaços de posar-nos d’acord en un textos que suposem duraran 
més dels quatre anys d’aquesta corporació. Aquest fet és una bona notícia per al futur de la ciutat.  
Sobre les sancions, vol deixar clar que són necessàries en tota norma que imposi obligacions. Els 
advertiments no són suficients. Les sancions són tan necessàries com la participació o l’educació. El 
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conjunt d’ordenances tenen un valor educatiu important, però també han d’anar acompanyades de 
sancions, si no la capacitat de fer complir els textos quedaria reduïda al no-res. 
 
La Sra. López explica que el seu grup va presentar deu esmenes a l’ordenança aprovada inicialment. 
Agraeix que hagin estat incloses força d’elles, algunes en la seva totalitat i d’altres parcialment. Estan 
satisfets ja que les incorporacions recullen l’esperit que va motivar la presentació d’aquestes 
propostes. També és cert que s’han desestimat tres esmenes, les quals creu que podien haver estat 
assumides, ja que abunden en qüestions ja previstes en l’ordenança i les aclareixen. Entenen les 
raons per la desestimació de dues d’elles, però no estan d’acord amb la desestimació de l’esmena 
desena, relativa a la quantia de les multes. Preteníem rebaixar la quantia de les multes, tot i reconèixer 
la necessitat de l’aplicació de sancions quan s’escaigui. Però, les sancions han de ser dissuasòries i, al 
mateix temps, proporcionals a la infracció comesa. Les quanties de les sancions creu que són 
excessives, tot i que són legals de conformitat amb la Llei de residus. Considera que no compleixen el 
principi de proporcionalitat entre la infracció i la sanció; el màxim de 2.000 € pot ser excessiu en 
segons quins tipus d’infraccions. Hi ha un compromís de la regidoria de medi ambient d’aprovar un 
quadre de multes per baremar aquestes infraccions segons la seva gravetat.  
El grup del PP hauria volgut que aquest quadre de sancions s’hagués vist al Ple d’avui, com un annex 
a l’ordenança, per a poder valorar-lo. Avui sotmetem a l’aprovació del Ple un document en el qual es 
preveu un ventall de sancions, sense cap garantia de la moderació comentada. L’import de les 
sancions queda ara a l’apreciació de l’òrgan competent per sancionar i això crea inseguretat al 
ciutadans. Per aquest motiu no podran donar-hi el seu vot favorable, encara que considerin que es 
tracta d’una molt bona ordenança.  Sobre els exemples de sancions esmentats per la Sra. Rivadulla, 
comenta que es disposa de dades sobre imports força inferiors als que ella ha esmentat, per la qual 
cosa no creu que sigui positiu entrar en una dinàmica de comparació numèrica.  
 
La Sra. Alòs recorda que, en el moment de l’aprovació inicial, el seu grup hi va votar a favor amb la 
condició de participar-hi i presentar-hi esmenes. Creu que l’ordenança és positiva i molt necessària, 
perquè vol millorar la salut humana i la salut de la natura. El grup de CiU va presentar dotze esmenes, 
amb la voluntat de millorar el text, cosa que s’ha aconseguit. Coincideix amb la Sra. Rivadulla que 
totes les esmenes han estat acceptades, deu han estat incloses i les altres dues que  eren en un altre 
part de l’articulat. En el tema de les sancions fa referència a la Llei de residus i els imports que en 
aquesta norma es van fixar. Considera, però, molt important que es redacti el quadre de sancions 
previst, que prevegi un esglaonat de l’import de les multes. Si aquest quadre ha de passar per 
comissió informativa és suficient pel seu grup. Les sancions hauran de ser importants mentre siguin 
necessàries per aplicar l’ordenança amb la màxima contundència. Agraeix la bona voluntat de la 
Regidoria de sostenibilitat en aquest procés i diu que hi votaran favorablement amb tota satisfacció.  
 
El Sr. Alonso considera que aquesta ordenança és oportuna i necessària. Ve a tancar un conjunt de 
normes que regularan la vida ciutadana en un futur. És necessària perquè cada dia es valora i 
s’exigeix més en les qüestions relacionades amb la sostenibilitat i la neteja. El nou contracte de neteja i 
recollida de residus ha millorat la situació de la ciutat, però cal també millorar la neteja amb una millora 
dels comportaments individuals i comercials. La neteja requereix de la col·laboració dels ciutadans 
(explica casos com el de la ciutat d’Oviedo). El grup del PSC tenia la preocupació de l’import de les 
sancions, però l’ordenança fixa únicament els màxims i els mínims que preveu la Llei; igual que en 
ordenances com la de trànsit s’incorporarà un quadre de sancions que eviti la discrecionalitat. És un 
bon text que complementa l’Ordenança de civisme i convivència. Per aquests motius anuncia el vot 
favorable del seu grup i felicita  la Regidoria de Sostenibilitat i Medi Ambient i al personal tècnic per la 
redacció del text. 
 
La Sra. Rivadulla agraeix als grups municipals la bona disposició demostrada en el procés 
d’elaboració d’aquesta ordenança i pel treball que han dut a terme per millorar-la. La seva regidoria no 
pensa només en les sancions, està formant i informant contínuament. S’està treballant en tots els 
sectors en els quals incideix l’ordenança. Explica les actuacions dutes a terme amb els sectors 
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comercial,  empresarial o  domèstic. Però, per garantir l’equitat i la seguretat jurídica i, per evitar 
conductes que van en contra del bé comú, cal establir ordenances que tinguin (entre altres) un caire 
coercitiu. Demana a la Sra. López confiança amb relació al quadre de multes, ja que intentaran aplicar 
el sentit comú en redactar-ho. Es tracta d’agrupar les conductes amb relació a la repercussió sobre la 
convivència ciutadana i sobre el medi ambient. La sanció lleu mínima podria estar en 120 € i la més 
gran en el màxim que fixa la Llei. Aquesta no és una ordenança de neteja, sinó de la gestió de residus i 
tots som conscients que, aquest tema, és important. La recollida correcta de la matèria orgànica pot fer 
que l’actual abocador duri vint anys si fen les coses bé, o set o vuit si no es fan d’aquesta manera. És 
responsabilitat de la corporació municipal obtenir la màxima eficiència dels fons públics en la prestació 
dels serveis. Entre tots hem de fer pedagogia política perquè aquestes qüestions incideixin en la 
consciència ciutadana. Convida el grup del PP a votar a favor de l’ordenança i que, si no estan 
satisfets amb la proposta del quadre de multes, se n’abstinguin o que hi votin en contra en la comissió. 
 
La Sra. López diu que hi ha un gran acord sobre la importància d’una correcta gestió de residus i de la 
necessitat de la col·laboració ciutadana perquè aquesta sigui òptima. Però se’ns demana un xec en 
blanc, ja que en aquest Ple passa únicament la proposta d’ordenança, sense quadre de multes. Creu 
que és més seriós opinar sobre allò que realment es coneix. Les sancions són necessàries, però és 
una decisió política aplicar o preveure uns determinats imports de sancions. Insisteix sobre el fet que 
l’ordenança és bona però no poden donar un xec en blanc, tot i que esperen poder votar a favor del 
quadre de sancions.  
 
El Sr. alcalde recull les paraules de la regidora Sra. Rivadulla, conforme aquesta ordenança s’ha de 
veure en el marc general de la millora de la neteja i el tractament de residus de la ciutat, tant des d’un 
punt de vista contractual com normatiu.  
 
S’aprova amb 21 vots a favor dels grups del PSC, CiU, ERC-EV i ICV-EA i 4 abstencions del grup del 
PP.  
 
Punts números 21 a 37. Debat conjunt sobre la dació de compte de l’aprovació de les 
liquidacions dels pressupostos de l’Ajuntament i els seus organismes autònoms del 2006; 
expedients de reconeixements de crèdits i expedients de modificacions de crèdits 
 
La Sra. Mínguez actua com a ponent del debat conjunt. Sobre els expedients de reconeixement de 
crèdits manifesta que sempre existeixen desviacions del pressupost cap a una banda o altra, ja que 
s’aprova al mes de desembre i es calcula sobre uns ingressos  determinats. Aquests ingressos es van 
calcular amb un criteri de prudència, cosa que limita la despesa i motiva que desprès pugui sorgir la 
necessitat de fer un reconeixement posterior. L’import total dels crèdits reconeguts ha estat superior 
que el de l’any passat, ja que suposa 3,4 milions d’euros; però el 80% d’aquesta quantitat correspon a 
consums, combustibles o carburants o als tres. Explica la mitjana del reconeixement de crèdits dels 
darrers anys, que suposa un import d’una mica més de 2 milions d’euros, quan en els anys 2001 a 
2003 va ser de 4,16 milions. La tendència és clarament a la baixa. Compara també aquestes quantitats 
en dades relatives que han passat del 16% fins al 5%. Explica també que en la liquidació del 
pressupost hi ha hagut un romanent positiu de tresoreria (superàvit) de 4 milions d’euros que 
aixopluga, amb escreix, el reconeixement anterior. Els superàvits de l’Ajuntament i dels organismes 
autònoms són suficients per donar cobertura als reconeixements de crèdits de tots els ens ja que, els 
romanents s’aplicaran en aquest sentit, eliminant qualsevol element acumulatiu procedent de factures 
d’anys anteriors.  
Amb relació a les dades de la liquidació del pressupost, diu que es produeix un estalvi que permetrà 
finançar inversions i a la reducció de l’endeutament. Els ingressos corrents es liquiden un 12% més del 
pressupostat inicialment, que representa un increment del 15% amb relació a l’exercici anterior. Els 
ingressos creixen, per l’actualització de l’IPC de les ordenances fiscals i per la dinàmica de la ciutat. 
S’ha generat un estalvi de 22, 7 milions d’euros, amb una capacitat de retorn del 14%. La  gestió de les 
inversions ha continuat millorant, s’està al 83% del nivell d’execució d’obra adjudicada de la qual el 



 
 
 
 
 
 

 31

51% està certificada. Vol fer una reflexió sobre la diferència de tempos entre l’adjudicació, l’execució i 
la certificació de les obres i explica detalladament els tres conceptes amb alguns exemples. Cal tenir 
també, en consideració, les baixes de les obres, que fan impossible que s’executi el 100% d’allò 
pressupostat.  Sobre l’endeutament diu que ens situem amb un deute viu de 118, 6 milions d’euros, 
que representa el 96,9% dels ingressos corrents; l’any 2003 teníem una ràtio del 149,3% i ara la ràtio 
és la contrària i amb una tendència a la baixa.  
Considera que l’Ajuntament presenta una bona liquidació de l’any 2006 i un balanç de mandat del qual 
creu que tots ens podem sentir molt satisfets. Demana el vot favorable per als expedients de 
reconeixement de crèdits i de modificacions del pressupost.  
El Sr. Pané considera que és clau retenir el concepte que acaba d’explicar la Sra. Mínguez amb 
relació a la importància de l’activitat econòmica de la ciutat, que qualifica de frenètica. En el 
comportament dels ingressos cal considerar que no és certa la idea de l’elevada pressió fiscal, sinó 
que l’augment es deu a la millora de la gestió del departament corresponent de l’Ajuntament i a la 
activitat industrial, comercial i de serveis que la ciutat té. Creu que és un motiu de satisfacció que 
demostra que la ciutat viu un moment dinàmic i feliç de la seva economia. En els quatre anys del 
mandat s’ha respectat el compromís dels grups de govern de no incrementar els tributs en un 
percentatge superior a l’increment de l’IPC. Hi ha una tercera dada important en la liquidació del 
pressupost que és la disminució de l’endeutament; durant els darrers anys s’ha estat prudent en la 
pressupostació i en la despesa per tal de disminuir aquest endeutament. El que no ha disminuït, ans al 
contrari, han estat la inversió i la prestació de serveis. Comenta el nivell d’execució de la inversió i diu 
que no tota pot estar acabada, però moltes elles estan en execució o, si més no, contractades. Les 
inversions cal programar-les i efectuar tot el procediment administratiu abans de començar a 
materialitzar-se.  
En els pressupostos del 2005 i 2006 es va dir que en la pressupostació d’ingressos érem molt 
prudents. Potser l’any 2006 ens vàrem passar de prudència. Aquesta tònica es va aplicar també a les 
despeses, incloent aquelles que tenen caràcter fix o periòdic. Fa anys que aquest criteri de prudència 
ha fet arrossegar algun reconeixement de crèdits que ara podem definitivament liquidar. També tenim 
majors espais públics i més locals veïnals que suposen més serveis personals i més espais escolars. 
Creu que el repartiment previst per eixugar el reconeixement de crèdits (en partides d’obligat 
compliment per al manteniment dels serveis) és absolutament correcte i permetrà que els instituts i les 
regidories que tenen més locals no hagin de veure reproduïts aquests reconeixements. Donaran el vot 
favorable per a aquests expedients.   
 
El Sr. Sàez  explica que els dos conjunts d’acords que es votaran suposen el final del mandat a nivell 
pressupostari i, per tant, cal fer-ne dos lectures: la de l’any pròpiament dit i allò que ha estat el procés 
dels darrers quatre anys. La valoració d’aquests darrers anys marca la capacitat del Govern en la 
gestió dels recursos públics. Es va començar el mandat amb una “motxilla” de 4,8 milions d’euros que 
mancaven (en el tancament pressupostari) i que es van haver d’incorporar al pressupost de l’any 2004, 
amb un romanent notòriament insuficient. S’acaba el mandat amb un pressupost absolutament net ja 
que, els imports dels reconeixements de crèdits són inferiors al superàvit disponible. L’evolució ha 
estat en començar un mandat amb 4,8 milions d’euros de dèficit pressupostari real i acabar-lo amb un 
dèficit zero.  És el primer cop des de l’any 1998 que tanquem el pressupost amb números positius; per 
primera vegada en vuit anys, deixem nets els pressupostos municipals en el seu tancament. S’han 
millorat totes les ràtios. Aquelles que fan referència a l’estalvi corrent o la capacitat de retorn porten 
tres anys de millora consecutius. S’ha reduït l’endeutament fins a arribar a 118 milions d’euros, el que 
suposa passar al 96.9%, 13,1 punts per sota del màxim permès per la llei perquè no calgui autorització 
(en fa més de deu que no estàvem per sota de la capacitat legal d’endeutament esmentada). S’han 
millorat les ràtios d’inversions i en la gestió d’inversions cal tenir en consideració que el tancament està 
fet a 31 de desembre de l’any en curs; s’està adjudicant més del 82,5 % i certificant més del 51,12% 
del total.  
Els números són positius. L’Ajuntament va passar uns anys difícils i va necessitar un pla de 
sanejament. Però ara es demostra que s’han fet els deures: s’ha reduït el percentatge del deute (96%) 
i en el concepte de tancament pressupostari s’ha passat de 5 milions d’euros de dèficit anual en la 
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gestió a 0 euros en l’actualitat. La resta és literatura.  
 
La Sra. Arnalot diu que la liquidació que es presenta és una continuïtat de la que es va presentar l’any 
anterior: hi ha un romanent de tresoreria espectacular (de més de 4 milions d’euros), però que no 
reflecteix la realitat de l’Ajuntament. D’una banda, perquè hi ha un reconeixement de crèdits de gairebé 
3,5 milions d’euros, per pagar creditors de l’Ajuntament dels organismes autònoms. De l’altra, perquè 
si s’haguessin fet totes les obres previstes el resultat no hauria estat el mateix. Hi ha unes xifres que 
ens situen en la realitat. En inversions en terrenys s’ha executat un 25%, en política d’habitatge també 
només un 25%, en inversions en el cicle d’aigua un 60%, en infraestructures bàsiques i vies públiques 
un 50%, al centre històric un 40% i en inversions d’edificis municipals menys d’un 50%. Aquestes xifres 
representen la nul·la actuació per part del Govern municipal; si s’haguessin fet les obres en els terminis 
previstos, aquestes xifres espectaculars no s’haurien pogut presentar en els mateixos termes. Sobre el 
deute de la Paeria, diu que l’aplicació dels nous sistemes de finançament de les obres (com el sistema 
alemany) fa que es dissimuli el deute ja que, en el futur figurarà com a despesa corrent, tot i que els 
ciutadans hauran de pagar-lo, sigui en la partida que sigui. Queden dos mesos per a les eleccions i les 
fotos i les primeres pedres corresponen a obres inacabades l’any passat, confirmen allò que va advertir 
el seu grup l‘any passat. Diu que el Govern és electoralista i no pot satisfer les reivindicacions de la 
ciutadania.  
Amb relació al reconeixement de crèdit, recorda que fa molt temps que des del seu grup insisteix que 
cal posar-se al dia en el pagament dels creditors. Aquest any hi ha un reconeixement important de 3,5 
milions d’euros, la qual cosa representa que no ha canviat l’actitud de la Paeria. Destaca les partides 
d’1,6 milions d’euros de l’Ajuntament i l’1,6 milions de l’IME. Li preocupa molt la situació dels creditors, 
ja que triguem massa temps a pagar. Per responsabilitat de la tasca com a grup d’oposició i per 
coherència amb la posició defensada reiteradament pel seu grup, votaran en contra dels expedients de 
reconeixement de crèdits.  
 
El Sr. Tugues considera que quan es fa el pressupost es manifesten unes intencions que serveixen 
per marcar uns objectius; quan es fa la liquidació és quan cal valorar si aquests objectius s’han cobert 
o no, si la gestió dels fons públics ha estat eficient o deficient. Per valorar el pressupost del 2006 cal 
distingir entre l’apartat d’ingressos i el de despeses. Pel que fa  als ingressos esmenta, especialment, 
els impostos, on s’havia pressupostat cobrar un total de més de 52 milions d’euros, finalment s’han 
cobrat més de 58 milions (un 11,8% més). S’ha dit que s’havien aplicat criteris de ponderació i 
prudència en la pressupostació, però en referència a la liquidació del 2005 s’ha recaptat un 16,16% 
més en impostos. La riquesa de la ciutat no ha crescut un percentatge del 16% respecte a l’any 
anterior; la inflació tampoc justifica aquest augment. Per això creu que l’esforç fiscal és excessiu, tal  
com denuncia el seu grup cada any. Cal reconèixer que hi ha una exigència notable en el moment 
d’executar la partida d’ingressos (esmenta la importància de l’increment de la recaptació en multes).  
Creu que es confon la prudència amb l’interès de no espantar la gent.  
Amb relació a la despesa diu que el Govern, en el moment d’aprovar els pressupostos, destaca les 
inversions que es faran (no tant la despesa corrent). Es fan moltes promeses que després cal 
comprovar si es transformen en realitats. Dels crèdits totals del capítol 6 de l’any 2006 (inversions), 
que suposaven més de 51,7 milions d’euros, s’han reconegut obligacions per 21,8 milions, la qual cosa 
suposa un compliment del 42,18%. Considera especialment flagrants incompliments com els següents: 
de les despeses amb via pública s’ha deixat d’executar  el 49%; de les modestes inversions al centre 
històric s’han deixat d’executar  el 41% i en política d’habitatge s’ha incomplet el 72%. Aquest 
decalatge entre l’eficiència recaptadora i la deficiència inversora ens el trobem cada any. Critica les 
estadístiques que ha presentat la Sra. Mínguez en aquest sentit. L’any 2003, els impostos van tenir un 
increment de recaptació sobre el pressupost del 6,8% i sobre les inversions es va executar el 39 % 
menys. L’any 2004 els impostos van tenir un increment de recaptació sobre el pressupost del 3,8% i 
sobre les inversions es va executar el  66 % menys. L’any 2005 els impostos van tenir un increment de 
recaptació sobre el pressupost del 4,8% i sobre les inversions es va executar el 65 % menys. Les 
xifres de l’any 2006 ja s’han comentat. Cal pressupostar l’obra executada no només l’obra adjudicada. 
Les obres poden durar terminis superiors a l’any;  però, sumant les quantitats arrossegades dels 
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pressupostos dels darrers quatre anys, només s’ha executat el 67 % d’allò pressupostat. Creu que 
amb aquestes dades les quantitats totals invertides representen un percentatge ridícul respecte al 
conjunt dels pressupostos. Durant l’any 2006 s’ha destinat el 13,64% del pressupost a inversions 
(comenta els percentatges dels anys anteriors que han estat inferiors).  
Tot i l’escassa inversió amb relació a l’esforç fiscal que es demana als ciutadans, no es poden pagar 
les factures i per això resten 3.5 milions d’euros per pagar. Pedagògicament aquesta situació no es pot 
mantenir. No és cert que el deute s’hagi rebaixat en termes reals: s’ha rebaixat el que correspon al 
capítol 9, però moltes inversions es pagaran amb càrrec a altres capítols. Es posa una careta al deute,. 
però aquest existeix.  
 
La Sra. Mínguez manifesta que entén que no agradi a l’oposició la bona situació financera que ara té 
l’Ajuntament. L’equip de govern ha fet un important esforç en els darrers quatre anys. Es remet a la 
realitat del carrer per comprovar que s’estan executant les inversions. Respecte al reconeixement de 
crèdits, reitera que la major part del seu contingut fa referència a consums, manteniments i similars i 
reconeix que durant els darrers anys han pecat de pressupostar a la baixa aquestes partides. Avui es 
netejarà aquesta càrrega o dinàmica anterior.  
El Govern creu en la ciutat i en el seu dinamisme. És prudent en la previsió d’ingressos ja que, 
aquests, donen la dimensió que han de tenir les despeses i no es podem arriscar  que no estiguin 
compensats. Esmenta el cas del creixement de l’impost de circulació (congelat des de l’any 2004), que 
ha tingut un increment de 600.000 euros d’un any a l’altre. L’ICIO i les plusvàlues no van relacionades 
amb el PIB, sinó amb la dinàmica immobiliària que creix de forma important. S’han adoptat moltes 
mesures per frenar la pressió fiscal en el cas de l’IBI, impost de circulació o algunes taxes (n’explica 
diversos exemples). Els ingressos han crescut perquè la ciutat creix, afortunadament.  
Sobre la qüestió de les inversions reitera que el treball i la certificació tenen “tempos” diferents. Aquest 
Ajuntament, en els darrers tres anys, ha portat un ritme d’adjudicacions del 83%.   Pel que fa a 
l’endeutament diu que s’ha fet un esforç importantíssim per disminuir-lo. S’està fent una gestió 
dinàmica i moderna de les finances municipals que apliquen altres administracions, col·laborant entre 
el sector públic i el sector privat. No ens estem inventant res, aquesta és la realitat d’una bona gestió 
econòmica i pressupostària de tot el mandat.  
 
El Sr. Pané diu que admira el Sr. Tugues per la capacitat dialèctica que demostra en els debats de 
presentació dels pressupostos o en la liquidació del pressupost; però creu que dissimula aquesta 
capacitat sota exercicis de geografia pressupostària. Si es comparen magnituds diverses i en diversos 
anys, es poden donar conclusions que no són correctes. El deute, pel que fa a les obres de l’EMBA, la 
nova caserna i similars, no figurarà en el capítol de deute sinó en el de despesa corrent. Podem fer 
dues coses: no fer aquestes infraestructures (amb la qual cosa no cal ni demanar crèdits) o busquem 
fórmules per fer possible aquestes inversions i fer-ne front des del pressupost al seu cost. S’ha optat 
per pagar aquestes infraestructures com un lloguer, en el ben entès que quan s’acabi el termini de 
lloguer queden de propietat municipal. Esmenta que aquest sistema s’aplica sovint en la realitat 
quotidiana de famílies i administracions. Allò important és que la ciutat ho pot pagar i les inversions 
s’han de fer perquè la ciutat les necessita. Amb relació als impostos, es remet a les explicacions de la 
Sra. Mínguez sobre el creixement de la ciutat i de la seva activitat econòmica. Explica el cas de l’IBI i 
l’ajornament que s’ha fet en el temps de l’aplicació dels límits legalment possibles. L’IME ha tancat el 
seu pressupost amb un superàvit de més de 70 mil euros; portem un deute endarrerit de despeses 
obligades de manteniments i consums de les escoles (aquestes despeses no estan sotmeses a cap 
discrecionalitat). Amb el superàvit i el bon comportament del ingressos s’acabarà amb aquesta motxilla 
que arrossegàvem de fa uns anys.  
 
El Sr. Sàez diu a la Sra. Arnalot que no és admissible que adjudiqui el romanent a la inversió no feta, 
això és bàsic perquè mai es pot destinar un recurs d’ingrés de capital per finançar despesa corrent. No 
podem ni volem destinar ni un sol euro del capítol d’inversions per a despesa corrent. El discurs que 
existeix romanent perquè ni hi ha inversió no es pot admetre. Cal veure quina és la part de romanent 
afectat (part certificada que es traspassa d’un exercici al següent) que no s’afegeix al romanent de 
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tresoreria.  
S’afegeix a les lloances que ha fet el Sr. Pané al Sr. Tugues i li diu que és un dels oradors més brillants 
que han passat per aquest saló de plens en moltíssims anys, només comparable al Sr. Martín en 
matèria de debats de finances i números. Però, li demana que contesti una pregunta: per quin motiu, si 
suposadament hem gestionat tant malament el pressupost, acabem fent el debat sobre les ordenances 
fiscals i el procés de les inversions? Creu que en la liquidació no ha trobat suficients elements de 
crítica. No s’ha tingut en consideració el creixement del padrons fiscals. Els ciutadans de Lleida no 
paguen un 16% més d’impostos, ja que el nombre de ciutadans no és el mateix que el de l’any 
anterior, el nombre d’immobles ha augmentat de forma important i s’han millorat els processos de 
liquidació des del servei d’economia. Defensa que es cobrin les sancions com a element de justícia. 
Considera que s’ha gestionat bé els ingressos i també les despeses. La conseqüència de l’existència 
del romanent ha estat la finalització de càrregues que s’arrossegaven des de feia temps i és el primer 
cop des de l’any 1999 que l’Ajuntament tanca un pressupost a zero en números reals.  
Sobre les inversions s’ha fet el “filtiré” de parlar sobre el que s’ha deixat de fer cada any, sense tenir en 
consideració que no es pot tancar un any a 31 de desembre i pensar que després no hi ha res més. 
Esmenta diversos exemples d’obres que estan fetes i només cal sortir al carrer per veure-les; no s’està 
posant cap primera pedra que no impliqui l’inici efectiu d’obres. Aquest Govern ha triplicat la capacitat 
inversora anterior.  
  
La Sra. Arnalot diu que el Govern té l’obligació de gestionar bé i no es pot qüestionar la crítica de 
l’oposició quan considera que les coses no es fan bé o poden millorar. Valora molt negativament que 
l’Ajuntament, que hauria de donar exemple a tothom, faci passar dificultats als seus creditors per no 
pagar en el moment adequat. Voldria que el Govern de l’Ajuntament rectifiqui aquesta forma d’actuar. 
Diu, al Sr. Sàez, que quan s’aproven uns pressupostos cal complir-los íntegrament, sense necessitat 
de reconèixer crèdits i de provocar queixes dels proveïdors. Seria millor encertar més en la 
pressupostació i no tenir que repetir els arguments que s’han manifestat avui.    
 
El Sr. Tugues manifesta que admira els seus interlocutors per les mateixes raons que ells acaben de 
comentar sobre la seva persona. Creu que els representants del Govern presenten els números de la 
manera que millor els  convé, fent malabarismes. Pregunta si les dades que ha exposat en la seva 
intervenció són o no certes. Si els impostos que els ciutadans han pagat no ha estat un 16,6 % més 
que l’any passat. El Govern pressuposta a la baixa i cobra a l’alça. Les dades són les que són. 
L’activitat productiva de la ciutat creix. S’ha recaptat en vehicles menys del que s’havia pressupostat. 
En activitat empresarial només s’ha cobrat un 0,67% més d’allò pressupostat. Allò que creix és el que 
va dedicat a l’economia de base especulativa i només cal mirar les dades de plusvàlues, ICIO o venda 
de solars; només en aquests tres conceptes (que no demostren la capacitat emprenedora de la ciutat, 
sinó que representen l’estat de l’economia de base especulativa) s’ha recaptat  més 7 milions d’euros 
sobre el previst en el pressupost, quan el romanent de tresoreria s’ha quedat en 4 milions.   
Sobre les modificacions de crèdit, diu que es tornen a quedar curts, especialment pel que fa  a l’IME. 
Es reconeix deute per 1,3 milions, es fa una transferència de l’Ajuntament de 714.000 euros i s’aplica 
un superàvit de 77.000 euros. Encara queden pendents 500.000 euros, tot i que el resultat global del 
pressupost liquida a zero, però això cal explicar-ho als centenars de proveïdors que trigaran mesos a 
cobrar. Pels creditors no és cap consol. Sobre el deute, reitera que vol que es facin les obres. Quan 
altres administracions apliquen aquest sistema, els partits dels governs municipals criticaven que això 
era dissimular el deute, ara el grup de CiU s’acull als mateixos arguments: volen que es facin les 
inversions però cal dir-ho tot. Aquest mecanisme fa encarir les obres, el capítol 9 no s’incrementarà, 
però l’increment del capítol 2 serà superior: la ciutat fa un pèssim negoci.  
Com que aquesta pot ser de les darreres intervencions del mandat, la clou dient que ha estat un plaer 
treballar amb aquesta corporació.  
 
La Sra. Mínguez creu que s’està en la línia de rectificar els reconeixements de crèdits; ara s’està al 
voltant del 5%, cosa que es considera acceptable. Al Sr. Tugues li qüestiona que hagi dit que el 
creixement de la ciutat es deu a l’especulació; ha dit que no confia en aquesta ciutat. També ha 



 
 
 
 
 
 

 35

comentat que les plusvàlues creixen gràcies a l’especulació de la ciutat, cosa amb la qual no està 
d’acord, ja que les plusvàlues les paguen les persones que es venen un immoble i hi ha moltes 
persones que es venen un habitatge i no estan especulant. L’ICIO el paguen els venedors dels 
habitatges i els constructors i el Sr. Tugues està dient amb la seva intervenció que aquestes persones 
són especuladors. La Sra. Mínguez reitera que la ciutat creix, que és dinàmica i que per aquest motiu 
creixen els impostos. L’Ajuntament presenta no només una bona liquidació de l’any 2006, sinó que 
també presenta un balanç de mandat del qual el Govern se sent completament satisfet. Els indicadors 
demostren una bona salut financera i són el resultat d’aplicar una determinada política econòmica. 
Reitera l’explicació del conjunt dels paràmetres que abans havia indicat i clou el debat agraint als 
regidors i tècnics l’ajuda en la tasca pressupostària durant el mandat i demana el vot favorable per als 
expedients. 
 
El Sr. Tugues demana la paraula perquè vol rectificar a la Sra. Mínguez en relació a la cita que ha fet 
de les seves paraules en la darrera intervenció. La Sra. Mínguez ha afirmat que el Sr. Tugues havia dit 
que l’augment dels ingressos municipals es devia a l’especulació. El que ha dit és que aquest augment 
es deu a negocis de base especulativa; creu indubtable que la venda de solars, la construcció i les 
plusvàlues tenen a veure amb base especulativa. 
 
El Sr. alcalde diu que tot el sector de la construcció, que està contribuint al creixement de la ciutat, té 
una base fonamentalment no especulativa. Manifesta que el reconeixement de crèdits és assumible 
pel romanent, està basat fonamentalment en els consum (energètics i de serveis), es major en aquells 
àmbits on es presten més serveis als ciutadans (fonamentalment escolars). Les ràtios econòmiques de 
l’Ajuntament demostren que durant aquest mandat s’han incrementat els romanents, s’ha augmentat la 
capacitat inversora, s’ha augmentat la inversió real i s’ha disminuït l’endeutament. Durant aquest 
període s’ha mantingut la responsabilitat fiscal unitària dels ciutadans basada en l’IPC. La ciutat i 
l’activitat de la ciutat ha crescut i això genera capacitat d’ingressos i capacitat d’inversió a l’Ajuntament. 
Felicita a tots els responsables de l’àmbit d’economia i al conjunt dels responsables dels àmbits 
municipals.  
 
Els expedients de reconeixements de crèdits s’aproven amb 15 vots a favor dels grups del PSC, ERC-
EV i ICV-EA, 4 vots en contra del grup del PP i 6 abstencions del grup de CiU.  
 
Els expedients de modificacions de crèdits  s’aproven amb 15 vots a favor dels grups del PSC, ERC-
EV i ICV-EA, 6 vots en contra del grup de CiU i 4 abstencions del grup del PP.  
 
Punt número 38. Concurs per adjudicar un contracte de concessió d’obra pública de 
construcció d’un edifici per a la prefectura de la Guàrdia Urbana 
 
El Sr. Pané considera que part de les reflexions ja s’han fet en altres debats. Destaca la importància 
d’aquest equipament per la guàrdia urbana. Creu que el sistema de rènting amb propietat al final del 
procés de pagament és un bon sistema, perquè substitueix el pagament dels crèdits i els interessos 
corresponents. Amb aquest sistema es pretén que també s’incorpori al contracte el manteniment que 
cada any s’ha de pagar també. Aquests concurs no ha estat fàcil; ha calgut aconseguir un projecte 
escaient i els recursos que fossin adequats i també trobar empreses que tinguessin disponibilitat 
d’executar aquesta obra.  La solució final que es proposa, amb participació de tots els grups municipals 
i una comissió de seguiment, és la millor que podem fer atesa la quantia del pressupost i la significació 
política d’aquest equipament. Desitja que la guàrdia urbana disposi d’aquest equipament que 
necessiten i que necessita la ciutat de Lleida. Demana que en l’elaboració del projecte executiu i es 
miri de respectar el conjunt d’arbres que formen part de la història de Lleida i del paisatge dels nostres 
ulls. Clou la seva intervenció dient que aquest projecte tan desitjat serà emblemàtic per la ciutat.  
 
El Sr. Sàez diu que aquest expedient forma part d’una sèrie de compromisos adquirits que portava 
molts anys pendent. Tots preferiríem que aquesta obra hagués pogut incloure’s en el pressupost 
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d’inversions, però cal reflexionar que els recursos destinats a inversions han crescut de forma 
extraordinària i que aquest Govern ha buscat diverses fórmules per fer possibles  els processos 
d’inversió. Esmenta els exemples del Palau de Congressos o el del Parc Tecnològic (on s’han buscat 
recursos externs). En casos de major urgència i on no hi havia altres formes de finançament s’ha optat 
per aquesta fórmula. Vol destacar que la persona que més ha lluitat per que aquesta caserna es fes ha 
estat el tinent d’alcalde Sr. Lluís Pere Alonso. Creu que la fórmula emprada per aquesta obra és 
correcta. Cal comptar que en el preu hi ha una part variable i una part fixa i que l’import dels 
manteniments no són imputables directament al rènting, estrictament parlant. Ben aviat començaran 
les obres de la caserna de la guàrdia urbana, que tindrà una capacitat de futur absolutament fantàstica. 
  
 
La Sra. Arnalot recorda que la realització de la caserna de la guàrdia urbana és una reivindicació 
eterna del seu grup. Al seu dia van donar suport a l’aprovació del plec de condicions per l’adjudicació 
d’aquest equipament i també van aprovar el procediment negociat per fer l’adjudicació. Aquest 
procediment és excepcional i és conseqüència d’haver rebutjat l’oferta de la única empresa licitadora, 
per no ajustar-se al plec de condicions. Avui es proposa fer l’adjudicació a la mateixa empresa, amb 
una oferta superior en preu, com a conseqüència de no haver previst una part de les obligacions del 
plec. No disposen de dades per valorar si aquest és un gran esforç o pot qualificar-se d’enorme, si és 
proporcionat o no. Davant els dubtes sorgits durant aquest procés, el cost ho considerem elevat. No 
tenim la certesa de pagar un preu raonable. Destaca la importància del manteniment atenent el servei 
al qual va destinat l’equipament. Davant aquests dubtes el grup del PP s’abstindrà de votar. Espera 
que es faci l’equipament i que el resultat sigui òptim tal i com es mereix la guàrdia urbana. 
 
El Sr. Gavín destaca que aquesta infrastructura estava demanada i reivindicada per tothom des de fa 
molt de temps. És un projecte del qual es parla des de fa més de 12 anys i explica les diverses 
propostes que es van anunciar abans de l’actual ubicació. Recorda que el grup de CiU ha demanat 
aquest equipament a través d’esmenes als pressupostos i altres iniciatives. Creu que és contradictori 
aquest retard amb l’interès que el Govern diu que ha tingut sempre per fer aquesta obra. La funció d’un 
govern és prioritzar i ara es demostra quin ha estat el grau de prioritat. Avui qüestionaran el 
procediment, no la necessitat o la voluntat de fer la casera. Diu que aquest comissió perquè hi faltava 
una part de la informació; va anar a la següent comissió i es va aprovar una proposta d’adjudicació. Al 
Ple següent, quan s’havia d’adjudicar, no es va incloure a l’ordre del dia. Quan es va preguntar quin 
era el motiu d’aquesta retirada es va contestar que mancava una part de la documentació, la qual cosa 
no era veritat. No faltava cap part de l’expedient. El motiu era que els costos d’aquesta adjudicació 
eren astronòmics i il·lògics pel preu de la inversió. Desprès es va dir que s’estaven revisant els costos, 
tal i com havia demanat el grup de CiU. Avui es porta una proposta d’adjudicació en la que no sabem 
allò que pagarem per aquesta obra. Llegeix la part de la proposta referida a la possibilitat de disminuir 
el 20% del cost de la inversió. No és normal que s’adjudiqui una obra tan important sense saber quin 
serà el seu cost real. Pregunta si hi ha precipitació o afany electoralista. Aquesta adjudicació dissimula 
el deute. Tot i ser un sistema legal es pretén enganyar una mica a la ciutadania dient que no 
s’endeuten, quan realment es contreu una obligació de pagar diners a futur. Això disfressa i amaga el 
deute. Són 12 milions d’euros més que caldrà pagar en el futur. Això és legal però no és sostenible. 
S’està hipotecant el futur de la ciutat i del pressupost municipal. 
Explica que la inversió és de 12 milions d’euros i al cap de 25 anys costarà a la ciutat més de 55 
milions. Creu que no és una bona decisió ni una bona gestió dels diners públics. Pagant aquesta obra 
amb un finançament ordinari costaria gairebé una tercera part. Si avui no es defineix quina rebaixa es 
farà sobre aquest preu no només es condemna l’adjudicació a uns preus altíssims sinó que aquest 
interrogant és impropi d’una provació com aquesta. Considera que no s’han complert les condicions de 
les bases ja que en l’informe que consta en l’expedient no permet saber la qualitat de l’oferta (tot i ser 
la única) perquè no posa cap valoració ni puntuació dels elements que fan referència als diferents 
aspectes de la proposta presentada. Encara que només hi hagi una oferta s’ha de valorar. Creu que no 
és un bon exemple de gestió i s’està fent només una part del procediment que haurà de retornar una 
altra vegada al Ple si es modifica el pressupost de la inversió. El procés i la proposta són 
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inacceptables. Vol que es faci la caserna però no es pot fer una inversió pública en aquestes 
condicions.  
 
La Sra. Mínguez explica que governar es fer un exercici de responsabilitat i en el pressupost 
d’inversions s’ha de prioritzar les actuacions a fer. Diu que l’adjudicació s’ajusta estrictament a allò que 
preveu el plec de condicions i que no té cap defecte formal ni es provoca cap inseguretat jurídica. El 
procés s’està duent a terme amb el màxim rigor i sense cap tipus de presa ni de precipitació. 
Considera que les crítiques que es puguin fer només poder sorgir per tres motius: una, per 
desconeixement del plec de condicions, una segona per desconèixer el que significa un contracte de 
concessió d’obra pública o una tercera per buscar problemes allà on no hi són. Aquesta fórmula de 
contractació s’està aplicant en totes les administracions; és una forma de col·laboració legal entre el 
sector públic i el sector privat. No hi ha cap situació anòmala ni cap irregularitat. El plec de condicions 
preveu explícitament en la clàusula 21 la modificació de l’import de la inversió i els manteniments 
(llegeix el text de l’article). Aquestes modificacions tindran un impacte en els cànons a pagar que es 
calcularan de forma transparent aplicant el model financer que presenta l’oferta. El cànon definitiu es 
sabrà quan es conegui la proposta de la comissió tècnica i s’apliqui el model financer. Ara s’està 
anunciant a l’adjudicatari que es farà ús de l’esmentada clàusula 21. Hi ha un seguiment estricte del 
plec de condicions i quan es produeixin les modificacions en els cànons la proposta s’haurà d’aprovar 
pel Ple. Per això només li queda pensar que les crítiques tenen la clara intencionalitat de buscar 
problemes allà on no hi són.  
 
El Sr. Sàez vol clarificar un dels conceptes comentats pel Sr. Gavín. Diu que quan calcula el cost del 
total de l’equipament no compta amb els manteniments; quan parla d’un cost de 55 milions no té en 
consideració que més de mig milió d’euros a l’any es destinen a aquest manteniment. No té igualment 
en consideració que l’IVA té també una prorrata de retorn que permet recuperar una part. Si tenim  en 
consideració els càlculs dels costos de manteniment durant els 25 anys, aquests costos suposen més 
de 2,5 vegades el valor de la inversió. Només la inversió i el manteniment a 25 anys suposa un cost de 
42 milions d’euros. La resta és el finançament al qual el Sr. Gavín ha fet referència. Comptant aquests 
costos de manteniment els números no són tan desproporcionats com la seva intervenció volia fer 
semblar.  Avui estem pagant (amb interessos i amortitzacions) obres que es van fer fa vint o trenta 
anys. El sistema que es proposa no és en absolut diferent d’un sistema d’inversió habitual. En lloc de 
ser imputat a capítol 6 o 7 computarà en el capítol 2, però es una bona forma de finançar aquesta 
inversió. La xifra de pagament de la part del cànon que correspon a la inversió suposarà un 
finançament de 120.000 euros mensuals, a expenses de l’ajust que es farà desprès i aquesta xifra no 
es variarà en el futur ja que, la quota és fixa durant tot el període de la concessió.  
El Sr. Gavín rebat les acusacions que se li fan sobre que s’han dit moltes coses per desconeixement. 
Quan la Sra. Mínguez diu que avui només s’avisa a l’adjudicatari que es farà ús de la clàusula que 
permet modificar els costos només fa que repetir l’argument que abans s’havia exposat en la seva 
intervenció. El que no s’especifica és quin ús es farà d’aquesta clàusula. Es nomena una comissió 
formada pel govern, sense dir quin tipus d’ús es farà d’aquesta prerrogativa. El seu grup no pot votar 
de cap manera sense saber quin serà el criteri a aplicar. Explica que l’Ajuntament s’obliga a pagar 
entre els dos cànons un total de 2.226.190 euros a l’any. Si el finançament de l’obra costa 800.000 
euros a l’any, durant 25 anys, vol dir que d’aquest cànon anual sobren 1.400.000 euros de 
manteniments. Al cap del temps el manteniment tindrà un cost elevat, però durant els primers anys 
serà molt inferior i el cost d’1.4 milions anuals caldrà pagar-ho. Creu que això no està justificat de cap 
manera. Comenta que la caserna de la guàrdia urbana de Tarragona costa exactament la meitat, la 
caserna dels bombers de Lleida val també exactament la meitat. L’Ajuntament de Tarragona manté 
127 equipaments municipals amb el mateix import d’1.4 milions d’euros. No es sap que s’està aprovant 
avui i demana que es faci una interpretació de quin és el contingut real de l’acord d’aprovació que avui 
es votarà. No considera suficient que l’única justificació de l’adjudicació sigui que només s’ha presentat 
aquesta oferta. S’adjudica per uns imports però no es diu per quant temps. Hi ha precipitació o 
confusió o errors. El seu grup està convençut que el procés no és regular ni correcte, té grans dubtes, 
és un mal negoci per l’Ajuntament i en comparació amb altres obres similars no entén el cost que 
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costarà la caserna.  
 
El Sr. alcalde diu que el procediment seguit en l’expedient és regular, és correcte i ha estat analitzat 
des de tots els punts de vista, incloent l’estudi  pels serveis jurídics i econòmics. 
 
El Sr. Alonso manifesta la seva satisfacció per acabar el mandat de la corporació amb un expedient 
d’aquestes característiques. Aquesta instal·lació és necessària i ha estat reivindicada per tots els grups 
municipals. No està satisfet en veure que alguns grups que també s’han sumat a aquesta reivindicació 
històrica ara manifestin que votaran en contra o s’abstindran de votar. Pregunta a aquest grups que 
pensaven que costaria la caserna de la guàrdia urbana, si es volia fer un equipament en condicions. 
Per gestionar un cos de policia modern cal tecnologia de comunicacions, vídeo - vigilància, informàtica, 
sales de control de crisis, garjoles, galeries de tir, gimnàs, etc. Fé l’Ajuntament per poder assumir la 
inversió que representa aquesta instal·lació. Explica part del procés històric. Diu que l’expedient de 
contractació s’ha tramitat d’una forma absolutament escrupolosa. El Sr. Gavín està insinuant que 
s’està portant al Ple un expedient irregular. Els funcionaris verifiquen la correcció dels expedients i 
aquesta acusació és molt greu. El cost del manteniment és de 0,5 milions d’euros, no d’1.5 milions. El 
manteniment incorpora moltes coses que consten en el Plec de condicions i en l’oferta; és un 
manteniment d’un edifici que funciona 24 hores al dia, amb renovacions periòdics d’equipaments 
tecnològics. Si l’oferta és tan desmesurada, pregunta per quin motiu només s’ha presentat una 
proposició. Per l’obra es pagarà un cànon que es veurà rebaixat en aplicació del plec de condicions. 
Per fer aquest ajustament s’ha nomenat una comissió tècnica per treure-la del debat polític. L’oferta 
s’ajusta a les necessitats i al plec de condicions. L’eterna reivindicació de l’oposició en molts anys, en 
referència a la guàrdia urbana, ha estat doble: plantilla i caserna. Les dos reivindicacions estan en 
marxa. Avui l’oposició només busca excuses.  
 
El Sr. Gavín pregunta a la Secretaria si en la part dispositiva de l’acord que es votarà és necessari que 
consti ni la quantitat total per la qual s’adjudica l’obra ni el temps que s’ha de pagar el cànon que figura 
en l’apartat primer. 
 
El Sr. alcalde respon pel que fa referència al temps és el previst en el plec de condicions i en una 
adjudicació el plec forma part del contingut d’aquesta adjudicació. En el moment de signar el contracte 
és quan es perfecciona el fet administratiu i el període és aquell que fixa l’esmentat plec. Quedarà 
doncs adjudicat, si així es vota en aquest Ple, d’acord amb tot allò que preveu el plec de condicions.  
Abans de la votació el Sr. alcalde destaca la importància de la gran tasca que ha dut a terme el regidor 
responsable de seguretat ciutadana, Sr. Lluís Pere Alonso, i tot l’equip humà de la regidoria, per la 
tasca feta per impulsar aquest projecte. Aquesta caserna permetrà la millora de la prestació del seu 
servei als ciutadans. S’ha incrementat molt sensiblement la plantilla de la guàrdia urbana, ara s’estan 
incrementant els comandaments i avui es culmina amb l’adjudicació d’aquesta nova caserna. Dóna 
l’enhorabona a tots aquells que ho fan possible.  
 
S’aprova la proposta amb 15 vots a favor dels grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA, 6 vots en contra del 
grup de CiU i 4 abstencions del grup del PP.  
 
Punt número 50. Aprovació del conveni amb el COAC par a la revisió de la normativa i catàleg 
dels elements d’interès històric, artístic i arquitectònic del PGL 
 
La Sra. Alòs anuncia el vot afirmatiu del seu grup a l’aprovació del conveni, del qual diu que és fruit 
d’una moció presentada pel seu grup el Ple del 3 de març de 2006. Aleshores la ciutat va veure com 
un altre edifici, del carrer Acadèmia, de perfil modernista, queia sota el pes de les màquines. Era un 
edifici de l’arquitecte Morera i Gatell que no estava ni catalogat ni inventariat. També esmenta 
l’enderroc d’un petit palauet al costat d’aquest edifici modernista. No vol tornar a reiterar el debat de fa 
més d’un any, però creu que la modificació del catàleg no servirà de res si desprès es produeixen 
descatalogacions i desaparició d’edificis. Diu que en pocs anys s’han descatalogat bastants i han 
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desaparegut edificis que el seu grup considerava importants. Esmenta com a exemple el de la casa 
Nuet; pregunta que ha passat amb l’escut que hi havia en la façana d’aquesta casa. També esmenta el 
cas de la casa Nadal. Aprovaran aquest conveni perquè es fruit d’aquella moció i esperen que es faci 
un bon treball.  
 
La Sra. Camps s’alegra que aquest conveni s’aprovi per unanimitat ja que, creu que un cop escoltada 
la Sra. Alòs no semblava que es donés aquesta circumstància. Diu que no és cert que en els darrers 
anys s’hagi descatalogat cap edifici ni que s’hagi enderrocat cap dels inclosos en el catàleg. No sap a 
que es refereix la Sra. Alòs i li demana una mica més de rigor. Explica que el COAC escollirà un equip 
tècnic d’arquitectes i catedràtics d’història de l’art; el seu criteri serà el que ara prevaldrà, igual que va 
passar l’any 1989 o quan es va actualitzar el catàleg en el darrer Pla General. L’actualització i la revisió 
es farà amb criteris molt amples (més amples que els que ha plantejat la Sra. Alòs) actualitzant noves 
normatives i tenint en consideració les restes arqueològiques que s’han descobert en els darrers anys. 
Qualifica de reduccionista la visió del grup de CiU i diu que no hi haurà cap descatalogació.   
 
La Sra. Alòs diu que acaba d’esmentar exemples concrets d’edificis catalogats com la casa Nadal, de 
la qual van demanar que es conservés el forjat de la balconada i les rajoles catalanes, per un futur 
museu d’història de la ciutat; ; espera no trobar-se-les algun dia en un antiquari. El seu grup ha dit 
reiteradament que hi ha edificis que s’haurien d’inventariar. Demana que la Sra. Camps es llegeixi la 
documentació que el grup de CiU va aportar al seu dia perquè els ciutadans puguin veure en la realitat 
els edificis que formen part de la història de la ciutat.  
 
La Sra. Camps diu a la Sra. Alòs que confon el catàleg amb l’Inventari. No s’ha descatalogat cap 
edifici en els darrers anys. Els nivells de protecció del catàleg i de l' inventari són completament 
diferents.  
 
El Sr. alcalde diu que li sobta el llançament d’acusacions de la manera com s’acaba de fer. La Sra. 
Camps ha deixat molt clar que no s’ha descatalogat cap edifici ni s’ha enderrocar cap edifici fins i tot en 
el catàleg. Vol interpretar que no s’ha fet responsable ni a cap funcionari ni a cap polític municipal 
sobre les peces que venen els antiquaris. El conveni que s’aprovarà conté un encàrrec al COAC des 
de l’òptica absolutament proteccionista dels edificis que tenen valor històric, arquitectònic o artístic. Cal 
fer aquest procés d’actualització ja que, la ciutat és dinàmica, però amb vocació i voluntat d’activació 
del patrimoni.  
 
S’aprova per unanimitat.  
 
Punt número 53. Moció del grup del PP relativa a la política antiterrorista 
 
La Sra. López diu que la defensa de la moció queda clarament especificada i argumentada en la 
pròpia exposició de motius. Es reserva el torn de paraula si hi ha alguna intervenció contrària. 
 
No hi ha torn d’intervencions i es sotmet a votació la moció que és rebutjada amb 21 vots en contra  
dels grups del PSC, CiU, ERC-EV i ICV-EA i 4 vots a favor del grup del PP. 
 
Punt número 54. Moció del grup municipal de CiU relativa a les obres del CEIP de Cappont 
 
El Sr. Gavín explica que s’ha arribat a un acord de posposar el debat relatiu a aquesta moció, fins el 
proper Ple. No és un acord molt satisfactori, ja que aquesta moció es va presentar en previsió que els 
alumnes del CEIP de Cappont hagin d’estar un any més al col·legi Frederic Godàs, i això portarà uns 
problemes que caldrà resoldre. La moció demanà que es prioritzi l’inici de les tramitacions (per part de 
l’Ajuntament i de la Generalitat)  perquè es construeixi un IES a Cappont al darrera mateix del col·legi 
Frederic Godàs. Quan entraven al Ple sel’s hi va fer arribar una proposta o algun dels punts eren 
comuns (on serà fàcil arribar a acords) però també existien algunes diferencies, essencialment sobre la 
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prioritat i la ubicació. Com no hi ha hagut temps per consensuar-ho, han estat d’acord en continuar les 
converses al proper Ple.  
 
El Sr. Pané creu que arribaran fàcilment a un acord, ja que hi ha coincidència d’objectius, el que cal 
compartir són els procediments. Agraeix el Sr. Gavín el gest d’ajornar el debat al mes vinent. 
 
El Sr. Sàez vol constatar que des de l’inici de l’any 2004 s’han fet moltes reunions i gestions per 
diverses regidories de l’Ajuntament amb el departament d’Ensenyament de la Generalitat. S’alegra que 
avui no es faci un debat sobre qui vol més aquest institut.  
 
El Sr. alcalde agreix la voluntat de tots els grups de consensuar un equipament escolar que és molt 
important per la ciutat i pel barri. Espera portar al proper Ple una moció consensuada. 
 
PRECS I PREGUNTES   
 

1.  La Sra. Arnalot comenta que al mes d’abril de l’any passat va plantejar una pregunta similar a 
la d’avui. Explica que aquests dies han arribat als ciutadans un full que porta l’anagrama de la 
Paeria i d’una empresa constructora. Mostra que es tracta d’un full sobre obres fetes al Centre 
Històric de la ciutat. Pregunta qui paga aquest pamflet i la seva distribució (ja que si el paga 
l’Ajuntament està fent propaganda d’una empresa privada). Quin ha estat el cost d’aquest full 
especial de passarel·la a l’alcaldia?. 
El Sr. alcalde diu que aquesta activitat no té res a veure amb períodes electorals. Habitualment, 
quan es fan obres públiques al plec de condicions és preveuen que una part molt petita del 
pressupost és destini a difusió, perquè els ciutadans han de conèixer quin servei nou es posa en 
funcionament. Correspon, doncs, a l’empresa adjudicatària assumir les despeses de difusió en els 
termes que preveu el plec de condicions.  
La Sra. Arnalot pregunta si aquesta empresa té caràcter d’espònsor.  
El Sr. alcalde explica que l’empresa actua com a adjudicatària d’una obra pública i ha de complir 
les obligacions previstes en el plec de condicions en els termes  previstos en aquest document. 
 
 
2.    El Sr. Gavín formula, en primer lloc, un prec. Comenta que el Sr. Chico va preguntar en la 
Comissió informativa d’economia si s’havien fet les liquidacions de les diferents fases de les obres 
de renovació del paviment de l’Eix Comercial, tenint en consideració que alguna d’aquestes obres 
fa més de cos anys que han acabat. Hi ha una gran incertesa entre el comerciants que han satisfet 
el primer pagament de contribucions especials, però no els hi ha arribat la liquidació del segon 
pagament, per la qual cosa no saben quin serà l’import total a pagar ni quan arribarà la liquidació. 
També fa constar que en algun dels trams la renovació de les obres defectuoses és constant i 
genera la incertesa de saber si això suposarà un increment de cost en funció de la garantia 
dipositada pels contractistes. En la comissió es va respondre que no s’havia fet aquesta liquidació. 
Per aquest motiu formula el prec que es concreti quan es faran aquestes liquidacions, per tal de 
saber el cost total de les obres i quina repercussió tindran les reparacions que s’estan efectuant. 
 
El Sr. alcalde explica el procés de liquidació de les obres i concreta que en l’adjudicació es van 
preveure les garanties que fixa la Llei pel que fa al manteniment durant el període previst  en 
aquesta. La Sra. Mínguez diu que li sorprèn aquest prec, ja que en la Comissió d’economia es va 
manifestar al Sr. Chico que en la propera sessió seria informat de com estan tots els tràmits i que 
si ho requeria abans també li podrien facilitar. Avança que s’està començant a procedir a fer la 
liquidació de la primera fase; segurament hi ha una baixa important respecte al primer rebut. 
Insisteix que les obres tenen un calendari i les liquidacions tenen un altre. Reitera que en la 
Comissió es va dir que es facilitaria en qualsevol moment els detalls que demani i comenta que, 
aproximadament, és preveu una rebaixa de 18 € per metre quadrat amb relació a l’import del 
primer rebut (en el conjunt de la primera fase).  
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3.   El Sr. Gavín formula una pregunta. Diu que s’ha conegut, fa pocs dies, que l’acord de permuta 
entre l’EMU i alguns particulars (que van permetre desbloquejar les juntes de compensació del Pla 
especial de l’entorn de l’Estació) ha portat com a conseqüència un balanç amb unes plusvàlues 
extraordinàriament beneficioses pels particulars. Tenint en consideració que es coneix per tothom 
que en aquella zona es situaria l’estació de l’AVE, apareixen clars interrogants sobre si va haver 
manca de previsió, manca de planificació, si es va orientar bé el Pla especial incloent propietats de 
particulars o si té lògica que en uns terrenys que eren propietat de l’EMU en un inici uns particulars 
puguin aconseguir unes plusvàlues tan extraordinàries. Sobres aquestes consideracions la 
pregunta que formula al Sr. alcalde és: pensa obrir algun investigació amb relació a aquesta 
qüestió?.  
 
 
El Sr. alcalde diu que és evident que la permuta va permetre augmentar la posició de l’Ajuntament 
en l’entorn del Pla de l’estació i va permetre en aquell moment tirar endavant unes obres que ara 
estan totalment encarrilades, com són el cobriment de les vies i el pont del carrer Príncep de 
Viana.  Aquella operació va permetre, en  aquell moment, desencallar el Pla de l’estació.  
La Sra. Camps respon al Sr. Gavín,  amb relació al moment de conèixer aquesta informació, que 
aquest tema va passar pel consell d’administració de l’EMU, òrgan al qual pertany el Sr. Gavín, el 
24 de novembre de 2004.  Aquest tema es va debatre i no va donar lloc a més comentaris que 
algunes referències molt concises dels Srs. Gavín i Montanya. Ambdós es van abstenir com ho fan 
sempre en totes les aprovacions que es fan a l’EMU. No entén que digui que s’ha assabentat ara. 
És va donar compte dels preus de permuta que eren ajustats a preus de mercat. Critica que ara 
facin una interpretació determinada d’un tema que durant tres anys no els hi va generar cap mena 
de dubte, cap mena de pregunta o cap mena d’interès.  No s’ha fet cap pregunta sobre aquest 
tema en el consell d’administració de l’EMU i ara es parla d’aquest tema a  molt poc temps de les 
eleccions municipals. Aquesta decisió es va adoptar perfectament valorada i els membres del 
Consell d’Administració estaven perfectament assabentats. L’objectiu va ser prendre posicions en 
el marc del Pla de l’estació i tenir posició de força conjuntament amb RENFE, essent avui tots dos 
els principals propietaris de la unitat d’actuació número 1. Amb aquesta propietat es podran 
finançar les obres del Pla de l’estació i revaloritzar aquesta part de la ciutat. Retreu el Sr. Gavín 
que ara tracti un tema que durant tres anys no li va preocupar gens.  
El Sr. Montanya vol aclarir, amb relació a l’acord que es va adoptar al consell d’administració de 
l’EMU ja fa tres anys, que en l’acta de la sessió consta que la seva abstenció estava motivada 
perquè se li feia impossible ponderar el seu vot, valorar l’oportunitat o no de l’expedient,  atès que 
no se li va lliurar en cap moment la valoració dels béns a permutar.    
El Sr. Gavín diu que ha fet una pregunta curta i clara i no se li ha respost en cap moment. Diu que 
es va abstenir, igual que el Sr. Montanya, perquè hi havia moltes coses que no quedaven clares. 
Però, ara no es discuteix que es va dir a l’EMU. Ha fet una pregunta al Sr. alcalde que reitera.  
El Sr. alcalde diu que l’Ajuntament no ha vist que hi hagi en aquest expedient cap fallada, cap 
situació que justifiqui una investigació. És una operació que la Sra. Marta Camps ha explicat, que 
s’ha fet amb tota la correcció administrativa i per tant no procedeix una investigació al respecte.  

 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari 

Vist i plau 
L´alcalde

 


